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ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 9η / 3-4-2003 

 

 

 



ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 9η 

 

 

Της 3ης  Απριλίου 2003 

 

 

Ημέρα ΠΕΜΠΤΗ και ώρα 21:00 το βράδυ 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ    ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 

 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης Αντώνιος, Αραμπατζή Φωτεινή, Βασιλειάδης Ηλίας, 

Βλάχος Ηλίας, Γρηγοριάδης Νικόλαος, Δημητρακούδη Θεοχάρη, Ζλάτκος Ανδρέας – 

Θεόδωρος, Θεοφανίδης Αβραάμ, Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα, Κατιρτζόγλου Νικόλαος, 

Λογοθετίδης Σταύρος, Μπαμπαΐτης Δημήτριος, Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία, Μπόνας 

Ιωάννης, Πασχάλη – Καρύδα Ελένη, Περδίκης Ζήσης, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίμογλου 

Κων/νος, Τζιώνης Ευθύμιος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, Φανουράκη Ελένη. 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1. Γκότσης Ηλίας, 2. Μαντζαρίδης Νικόλαος, 3. Μηλίδης Θεόδωρος, 4. Μητλιάγκας Ζήσης, 5. 

Παπαβασιλείου Βασίλειος 

   

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

ΘΕΜΑ  1ο : Τροποποίηση και κωδικοποίηση Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας (ΟΕΥ) 

Δήμου Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ  2ο : Αποδοχή προϊόντος δανείου για την εξόφληση του τιμήματος αγοράς του 

διατηρητέου Σχοινά.  

 

ΘΕΜΑ  3ο : Αναπροσαρμογή αμοιβής ιατρού εργασίας και τεχνικών ασφαλείας.  

 

ΘΕΜΑ  4ο : Έγκριση απασχόλησης έξι (6) σπουδαστών Τ.Ε.Ι. για πραγματοποίηση 

πρακτικής άσκησης.  
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ΘΕΜΑ  5ο : Πληρωμή οφειλής από προμήθεια ηλεκτρονικών υπολογιστών δυνάμει της 

αριθμ. 7224/2003 απόφασης του Μονομελούς Πρωτοδικείου Θεσ/νίκης. 

 

ΘΕΜΑ  6ο : Εγγραφή του Δήμου ως συνδρομητή στην εφημερίδα «ΤΑ ΝΕΑ ΤΗΣ 

ΑΓΡΟΤΙΑΣ».  

 

ΘΕΜΑ  7ο : Ορισμός υπευθύνου του Δήμου για την επικοινωνία με το Νομαρχιακό Κέντρο 

Καταπολέμησης Κουνουπιών.  

 

ΘΕΜΑ  8ο : Έγκριση απολογισμών Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.  

 

ΘΕΜΑ  9ο : Έγκριση καταβολής αποζημίωσης στον κ. Ανδριτσάκη Γεώργιο λόγω 

ρυμοτομίας ιδιοκτησίας του.  

 

ΘΕΜΑ  10ο  : Έγκριση συμψηφισμού της αξίας προσκυρούμενου οικοπεδικού τμήματος με 

την αξία ρυμοτομούμενων οικοπεδικών τμημάτων ιδιοκτησίας Αδαμίδη 

Βασιλείου και Νικολάου.  

 

ΘΕΜΑ  11ο : Αναστολή έκδοσης οικοδομικών αδειών για έξι (6) μήνες σύμφωνα με το 

αριθμ. 64687/7077/4-10-87 έγγραφο του Υ.ΠΕ.ΧΩ.Δ.Ε. στην οδό Αγ. 

Παντελεήμονος.  

 

ΘΕΜΑ  12ο : Αποδοχή πίστωσης ποσού 13.000,00 Ευρώ από τις πιστώσεις του ΕΤΕΡΠΣ για 

τη χρηματοδότηση της πρότασης «Προώθηση οικολογικής πιστοποίησης»  του 

Δήμου Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ  13ο : Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας των έργων:  

α) «Ηλεκτροφωτισμός πάρκου κυκλοφοριακής αγωγής Δήμου Σερρών»,  

β) «Διαμόρφωση αυλών σχολικών κτιρίων (18ο Δημοτικό Σχολείο – 3ο 

Λύκειο)  

 

ΘΕΜΑ  14ο : Συνέχιση του έργου: «Κατασκευή πάρκου κυκλοφοριακής αγωγής»  για το έτος 

2003.  

 

ΘΕΜΑ  15ο : Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης του έργου: «Συντήρηση δασικών 

δρόμων Ν. Σερρών για πυρασφάλεια κ.λπ.».   

 

ΘΕΜΑ  16ο : Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ  17ο : Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών 

του Δήμου.   

 

ΘΕΜΑ  18ο : Έγκριση και παραλαβή της 1ης φάσης της μελέτης με τίτλο: «Μελέτη νέων 

νεκροταφείων Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  19ο : Έγκριση της αριθμ. 28/2003 απόφασης του Δ/κού Συμβουλίου της Δ.Ε.Υ.Α.Σ. 

περί «Τιμολογιακής πολιτικής της Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης – 

Αποχέτευσης Σερρών».  
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9η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    2003 

 

κ. Πρόεδρος:   Κύριοι, αρχίζουμε με θέματα προ ημερήσιας διάταξης.  

Έχουμε μια εισήγηση από τον Δ/ντή Τεχνικών Υπηρεσιών τον κ. Κουροπαλάτη. Στις 

31-12-2002 υπεβλήθη στο Δ.Α. ΕΠΕΜ στο μέτρο «ΕΠΤΑ» χωροταξία – πολεοδομία – τεχνικό 

δελτίο για χρηματοδότηση μελέτης με τίτλο «Μελέτη τεκμηρίωση για την κήρυξη της παλαιάς 

γειτονιάς Πρ. Ηλία ως παραδοσιακή». Τελικός δικαιούχος είναι ο δήμος Σερρών και φορέας 

επίβλεψης η Τ.Υ. του Δήμου Σερρών.  

Η προεκτεινόμενη αμοιβή της μελέτης ανέρχεται σε 144.000 € χωρίς ΦΠΑ και σε 

170.000 με ΦΠΑ. Αντικείμενο της πρότασης είναι η μελέτη διατήρηση του παραδοσιακού 

χαρακτήρα της παλαιάς γειτονιάς του Πρ. Ηλία των Σερρών συνολικού εμβαδού 900 περίπου 

μέτρα. Οι προτάσεις που θα προταθούν από την μελέτη περιλαμβάνουν παρεμβάσεις όπως: η 

αποκατάσταση των διατηρητέων κτιρίων, επεμβάσεις της όψης και διαμόρφωση των 

αδόμητων χώρων, η διαμόρφωση δικτύου πεζοδρόμων, στάσεων και εν γένει διατήρηση του 

ενιαίου (παρτερικού) ύψους της γειτονιάς.  

κ. Αναστασιάδης: Αυτά είναι για όλο τον Πρ. Ηλία;  

κ. Πρόεδρος:   κ. Αναστασιάδη, εδώ είναι μια πρόταση θα γίνει μελέτη και εν 

συνεχεία θα δούμε, δεν είναι ολοκληρωμένο αυτό το πράγμα, απλώς γίνεται μια πρόταση, θα 

γίνει μια μελέτη.  

κ. Αναστασιάδης: Εάν γίνει μια μελέτη θα δαπανήσουμε πάρα πολλά λεφτά. Έχουν 

ερωτηθεί (τα άλλα μέλη) για να το δούμε αυτό το πράγμα, είναι σοβαρό πράγμα διοτι 

πρόκειται για περιουσίες εκεί μέσα.  

κ. Σίμογλου:  Από ποιο πρόγραμμα είναι; 

κ. Πρόεδρος:   Πρόγραμμα είναι κ. Σίμογλου, ένα πρόγραμμα που προτείνει για τον 

Πρ. Ηλία. Τα κατάλαβα αυτά που είπατε αλλά που στάλθηκε αυτό ποιο πρόγραμμα της 

Ευρωπαϊκής Ένωσης είναι αυτό εδώ πέρα.  

κ. Δήμαρχος:  Πρόκειται για το μέτρο ΕΠΤΑ, χωροταξία – πολεοδομία του ΕΠΕΜ, 

βγήκε από το Υπουργείο Εσωτερικών.  

κ. Πρόεδρος:   Θέμα εκτός ημερησίας διάταξης. ¨Σύνθεση – Συγκρότηση – Θητεία 

διοικητικού συμβουλίου Νομικού Προσώπου με την επωνυμία Αθλητικός Οργανισμός Δήμου 

Σερρών¨. Γίνεται ένας φορέας, τα δύο νομικά πρόσωπα, 11 είναι τα μέλη, ο Δήμαρχος, 5 από 

την συμπολίτευση, Δημοτικοί Σύμβουλοι και 5 Δημότες όπως επίσης και αναπληρωματικοί, οι 

περισσότεροι από αυτούς ήταν στην προηγούμενη απόφαση που πήραμε, είστε εδώ όλοι, έχετε 

καμία πρόταση, καμία αντίρρηση;  

κ. Δήμαρχος: Ήταν εκείνο που είχαμε συζητήσει.  

κ. Πρόεδρος:   Έχετε μια επιστολή – απογραφή αιρετών μελών Δημοτικών και 

Κοινοτικών συμβουλίων, έχετε όλοι από μία επιστολή στα χέρια σας, έχει κάποια στοιχεία για 

την ΚΕΔΚΕ που πρέπει να υπογράψουμε και να τα παραδώσουμε όλοι, στην Γραμματεία, 

στην κ. Μάρθα Μαντζιάρη.  

κ. Αναστασιάδης:  Επανέρχομαι κ. Πρόεδρε πάλι στο 1ο θέμα, εμείς τώρα δηλαδή δεν 

κατάλαβα, θα δαπανήσουμε την μελέτη και μετά θα αρχίσουμε τον κόσμο;  

κ. Δήμαρχος:  Όχι, εμείς δεν δαπανούμε τίποτα, υπάρχει πρόγραμμα και το πρόγραμμα 

αυτό χρηματοδοτεί κάποιες δράσεις, οι δράσεις τις οποίες θα χρηματοδοτήσει θα είναι για να 

αναμορφωθούν οι όψεις των κτιρίων, θα δοθούν χρήματα και με χρήματα της Ευρωπαϊκής 

Ένωσης θα διαμορφώσουν τις όψεις τους, θα δώσουν χρήματα για να κατασκευάσουμε 

κάποιους πεζόδρομους, με χρήματα της Ε.Ε. θα γίνουν πεζόδρομοι, αυτά τα πράγματα θα 

γίνουν. Από εκεί και πέρα δεν μας έχουν δεσμεύσει με κάποιους όρους που να περιορίζουν την 

δόμηση στην περιοχή.  
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κ. Πρόεδρος: Από τον κ. Γεροστεργίου Βασίλειο υποβλήθηκε αίτηση για έγκριση 

βιοτεχνίας επίπλων στο 1ο χλμ Σερρών – Νιγρίτας. Σύμφωνα με τον Νόμο θα πρέπει μέσα σε 

προθεσμία 60 ημερών να μας ενημερώσετε.  

Ζητάει ο κύριος να κτίσει μια βιοτεχνία στον χώρο που επιτρέπεται και έχουμε την 

εισήγηση από την Υπηρεσία μας, σας πληροφορούμε ακόμα ότι η περιοχή ανάπτυξης 

βιοτεχνικών βρίσκεται εκτός πολεοδομικού σχεδίου όπως επιτρέπεται η ίδρυση και η 

λειτουργία βιοτεχνίας.  

Λέει η υπηρεσία ότι είναι εκτός σχεδίου και επιτρέπεται η ίδρυση, επομένως είναι 

τυπικό το θέμα.  

Έχουμε ένα άλλο θέμα, ¨Υλοποίηση προγράμματος φιλοξενίας Ελληνοπαίδων της 

Ελληνικής Εταιρίας τοπικής ανάπτυξης, Τοπικής Αυτ/σης, από τη ΔΕΠΚΑ Σερρών¨. Είναι ένα 

πρόγραμμα το οποίο κάθε χρόνο όπως γνωρίζετε φιλοξενούμε κάποια παιδιά και η πρόταση 

του κ. Δημάρχου είναι πλέον η ΔΕΠΚΑ να χειρίζεται αυτό το θέμα.  

Και ένα τελευταίο εκτός ημερήσιας διάταξης, επί δημαρχίας του κ. Μητλιάγκα, έγινε 

μια ανταλλαγή ενός οικοπέδου, συγκεκριμένα στον Μοσχόπουλο τον φούρνο κοντά, το οποίο 

χαρακτηρίστηκε για πάρκο, δεν ξέρω αν θυμάται ο κ. Σαουλίδης, και έγινε μια συμφωνία να 

δοθεί κάποιο οικόπεδο.  

Από λάθος όμως δόθηκε ένα οικόπεδο 37 μ. λιγότερο απ’ ότι έπρεπε και στο σημείο 

που δώσαμε στον κ.  Γάλβα, Μακεδονομάχων, συμπληρώσαμε πίσω ένα κομμάτι 37 μ. όσα 

ακριβώς ήταν η συμφωνία που έγινε με την προηγούμενη Δ.Α. 

Μπαίνουμε στα θέματα.  

          
ΘΕΜΑ  1ο : Τροποποίηση και κωδικοποίηση Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας (ΟΕΥ) 

Δήμου Σερρών.  

 

κ. Πρόεδρος:   Συνάδελφοι, εδώ μας παρακάλεσαν οι υπάλληλοι και ο κ. Δήμαρχος και 

η Δ.Α. συμφωνήσαμε να το αναβάλλουμε το 1ο θέμα διότι οι υπάλληλοι ζητούν κάποιο χρόνο, 

έχουν κάποιες προτάσεις και παρόλο που τους δόθηκε ο χρόνος, νομίζω ότι θα τους δώσουμε και 

άλλο χρόνο για να αποφασίσουν.  

 

- Αναβάλλεται. 

 

ΘΕΜΑ  2ο : Αποδοχή προϊόντος δανείου για την εξόφληση του τιμήματος αγοράς του 

διατηρητέου Σχοινά.  

 

κ. Πρόεδρος:   Είναι μια απόφαση που υλοποιήθηκε παραμένει μόνο να πάρουμε τα 

χρήματα και να τα δώσουμε, δεν έχει τίποτε άλλο, οι διαδικασίες όλες έγιναν.  

κ. Σίμογλου:  κ. Πρόεδρε, υπάρχει κάποια μελέτη για το κτίριο του κ. Σχοινά, γιατί 

υπάρχει κάποια σκέψη για την αξιοποίηση του ακινήτου αυτού.  

κ. Δήμαρχος:  Ναι, έχουμε συζητήσει για να προχωρήσουμε στην μελέτη, έχει δοθεί η 

εντολή δηλ. στην Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών, καταρχήν θα έχουμε μια πλήρη αποτύπωση και 

στη συνέχεια η σκέψη μας είναι να χρησιμοποιηθεί από την ΔΕΠΚΑ, δεν ξέρουμε αν βάλουμε 

μέσα εκεί μόνο τα εικαστικά ή τα εικαστικά και κάτι άλλο, θα είναι δηλ. χώροι εκπαίδευσης.  

Σαν εκπαιδευτήριο τα τμήματα της ΔΕΠΚΑ που λειτουργούν αυτήν την στιγμή και είναι 

εγκατεστημένα θα συγκεντρωθούν ούτως ώστε να είναι ένα Εκπαιδευτήριο της ΔΕΠΚΑ.  

 

- Εγκρίνεται. 
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   ΘΕΜΑ  3ο : Αναπροσαρμογή αμοιβής ιατρού εργασίας και τεχνικών ασφαλείας.  

 

κ. Πρόεδρος:   Εδώ έγινε μια πρόταση, μια αύξηση διότι οι ώρες δεν ήταν αρκετές 

σύμφωνα με την αύξηση του εργατικού προσωπικού και προτείνει η υπηρεσία να αυξηθεί και οι 

ώρες εργασίας ωρομισθίου και του γιατρού και του προσωπικού ασφαλείας.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  4ο : Έγκριση απασχόλησης έξι (6) σπουδαστών Τ.Ε.Ι. για πραγματοποίηση πρακτικής 

άσκησης.  

 

κ. Πρόεδρος:   Δύο φορές το χρόνο γίνεται αυτό το πρόγραμμα, είναι κάποια παιδιά που 

αν σας ενδιαφέρει, λέει τις σχολές τις οποίες περνάνε στην εισήγηση, 2 τμήματος Διοίκησης 

Επιχειρήσεων, 1 Μηχανολογίας, 2 Πληροφορικής – Επικοινωνιών και 1 Γεωπληροφορικής και 

Τοπογραφίας.  

κ. Σίμογλου:  Πως γίνεται; Καταρχήν ποιοι θα μπούνε; Εμείς τους επιλέγουμε; Φέρνουν 

αιτήσεις;  

κ. Δήμαρχος:  Οι σπουδαστές του ΤΕΙ γνωρίζουμε ότι πρέπει να πάρουν μια πρακτική 

εκπαίδευση για ένα χρονικό διάστημα και πηγαίνουν σε διάφορους φορείς. Με το ΤΕΙ υπάρχει 

μια συνεργασία του Δήμου, ζητήθηκε να πάρουμε κάποιους από τους σπουδαστές, θα μας 

προτείνουν, φέρνουν αιτήσεις οι ίδιοι οι σπουδαστές βέβαια κ. Σίμογλου.  

κ. Πρόεδρος:   Πάντως κ. Σίμογλου κάθε χρόνο γίνεται αυτό, κάθε χρόνο και στη ΔΕΥΑ 

και στον Δήμο.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  5ο : Πληρωμή οφειλής από προμήθεια ηλεκτρονικών υπολογιστών δυνάμει της αριθμ. 

7224/2003 απόφασης του Μονομελούς Πρωτοδικείου Θεσ/νίκης. 

 

κ. Πρόεδρος:   Εδώ θέλω να επισημάνω το εξής, δεν ξέρω, δεν θέλω να ρίξω ευθύνες 

στην προηγούμενη Δ.Α., ήταν ένα ποσό γύρω στις 6.300 δρχ. δυστυχώς όμως δεν το πληρώσαμε 

το 2002 και με όλα τα έξοδα φτάνει στις 8.000 δρχ. κ. Σαουλίδη δεν ξέρω τους λόγους που δεν 

πληρώθηκε, ή χρήματα δεν είχαμε, η διαφορά των τόκων είναι αρκετά μεγάλη, δυστυχώς όμως 

είμαστε υποχρεωμένοι να το πληρώσουμε.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  6ο : Εγγραφή του Δήμου ως συνδρομητή στην εφημερίδα «ΤΑ ΝΕΑ ΤΗΣ 

ΑΓΡΟΤΙΑΣ».  

 

κ. Πρόεδρος:   Σε όλες τις τοπικές εφημερίδες έχει υποχρέωση ο Δήμος.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  7ο : Ορισμός υπευθύνου του Δήμου για την επικοινωνία με το Νομαρχιακό Κέντρο 

Καταπολέμησης Κουνουπιών.  

 

κ. Πρόεδρος:   Προτείνει τον κ. Κατιρτζόγλου ο κ. Δήμαρχος.  
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- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  8ο : Έγκριση απολογισμών Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.  

 

κ. Πρόεδρος:   Είναι τυπικό το θέμα.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  9ο : Έγκριση καταβολής αποζημίωσης στον κ. Ανδριτσάκη Γεώργιο λόγω ρυμοτομίας 

ιδιοκτησίας του.  

 

κ. Πρόεδρος:   Και αυτό επίσης είναι ένα θέμα τυπικό. Γίνεται η διαδικασία από την 

Επιτροπή.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  10ο  : Έγκριση συμψηφισμού της αξίας προσκυρούμενου οικοπεδικού τμήματος με την 

αξία ρυμοτομούμενων οικοπεδικών τμημάτων ιδιοκτησίας Αδαμίδη Βασιλείου 

και Νικολάου.  

 

κ. Πρόεδρος:   Εδώ μας οφείλει κάποια χρήματα με τον συμψηφισμό που γίνεται τα 

οποία οφείλουν να πληρώσουν αμέσως μετά από την απόφαση του Δ.Σ.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  11ο : Αναστολή έκδοσης οικοδομικών αδειών για έξι (6) μήνες σύμφωνα με το αριθμ. 

64687/7077/4-10-87 έγγραφο του Υ.ΠΕ.ΧΩ.Δ.Ε. στην οδό Αγ. Παντελεήμονος.  

 

κ. Πρόεδρος:   Εδώ υπάρχει στην οδό Αγ. Παντελεήμονα μια εκκρεμότητα και εν πάση 

περιπτώσει νομίζω ότι πρέπει η Τ.Υ. να αποφασίσει γι’ αυτά, πρέπει να πάρουμε μια απόφαση 

αγαπητοί συνάδελφοι για 6 μήνες, μια απόφαση την οποία πήραμε πριν και από 15 μέρες, 

δυστυχώς όμως ανακαλέσαμε, λοιπόν είμαστε υποχρεωμένοι από την ώρα που γίνεται αυτή η 

πρόταση να δεχτούμε και να στείλουμε τις άδειες για έξι μήνες. 

 

- Εγκρίνεται. 

  

ΘΕΜΑ  12ο : Αποδοχή πίστωσης ποσού 13.000,00 Ευρώ από τις πιστώσεις του ΕΤΕΡΠΣ για τη 

χρηματοδότηση της πρότασης «Προώθηση οικολογικής πιστοποίησης»  του 

Δήμου Σερρών. 

 

κ. Πρόεδρος:   Εδώ είναι ένα ποσό το οποίο θα παίρναμε, είναι ένα ειδικό ταμείο 

εφαρμογής ρυθμιστικών και πολεοδομικών σχεδίων, είναι εποπτευόμενος οργανισμός του 

ΠΕ.ΧΩ.Δ.Ε., το πρόγραμμα αφορά την ανάλυση των επιπτώσεων των εταιριών στο περιβάλλον, 

ουσιαστικά εμείς θα πρέπει να δώσουμε γύρω στα 15.000 €, όμως με τον τρόπο που λέει η 

υπηρεσία ουσιαστικά δεν θα δώσουμε διότι θα γίνουν κάποιες εργασίες από υπαλλήλους που 

διαθέτει ο Δήμος και θα συμψηφίσουμε και ουσιαστικά δεν θα δώσουμε ούτε μία δραχμή.  

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  13ο : Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας των έργων:  

α) «Ηλεκτροφωτισμός πάρκου κυκλοφοριακής αγωγής Δήμου Σερρών»,  

β) «Διαμόρφωση αυλών σχολικών κτιρίων (18ο Δημοτικό Σχολείο – 3ο Λύκειο)  

 

- Εγκρίνονται. 

 

ΘΕΜΑ  14ο: Συνέχιση του έργου: «Κατασκευή πάρκου κυκλοφοριακής αγωγής»  για το έτος 

2003.  

 

κ. Σίμογλου:  Εδώ θα ήθελα μια ενημέρωση από κάποιον γιατί είναι το ίδιο και με την 

γέφυρα και με την κοιλάδα των Αγίων Αναργύρων, υπάρχει πρόβλημα, Τσέλιου και κάπου 

αλλού είναι υπόλοιπα τα οποία πρέπει να πληρωθούν, τι ακριβώς πρέπει να γίνει.  

κ. Φανουράκη:  Είναι υπό μορφή προμήθειας, έχουμε κάτι υπόλοιπα για να τελειώσει το 

έργο και το μεταφέρουμε στο 2003. Έχει τελειώσει το έργο, (ένα φανάρι, μια μπάρα) σε μια 

εβδομάδα τελειώνει, είναι έτοιμο.  

 

- Εγκρίνεται. 

   

ΘΕΜΑ  15ο : Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης του έργου: «Συντήρηση δασικών 

δρόμων Ν. Σερρών για πυρασφάλεια κ.λπ.».   

 

κ. Πρόεδρος:   Ζητάει κάποια παράταση ο κύριος, τρεις μήνες, η υπηρεσία μας προτείνει 

δύο μήνες και νομίζω είναι λογικό να το δώσουμε.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  16ο : Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  17ο : Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του 

Δήμου.   

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  18ο : Έγκριση και παραλαβή της 1ης φάσης της μελέτης με τίτλο: «Μελέτη νέων 

νεκροταφείων Σερρών».  

 

κ. Πρόεδρος:   Ποιος συνάδελφος θέλει; Σημειώστε: 1) κ. Αναστασιάδης, 2) κ. 

Σίμογλου, 3) κ. Μπιτζίδου, 4) κ. Σαουλίδης. Τον λόγο έχει ο κ. Σίμογλου.  

κ. Σίμογλου:  Για το θέμα των νεκροταφείων είχα ζητήσει από την προηγούμενη φορά 

αν θυμάστε κ. Πρόεδρε, να υπάρχει μια λεπτομερής εισήγηση για να μπορούμε να κρίνουμε για 

ποιο λόγο και η υπηρεσία ή και οι οιονδήποτε άλλοι προτείνουν την Α’ θέση και όχι την Β’ ή 

και Γ’ και πράγματι σ’ αυτήν την δεύτερη φορά που έχει το θέμα υπήρξε αυτή η ενημέρωση,  

υπάρχει αυτή η εισήγηση και λέει ποιες περιοχές έχουν προταθεί, έχουν ερευνηθεί, μάλλον 

εξετασθεί και που καταλήγει η υπηρεσία με ορισμένους δείκτες αξιολόγησης που έχει βάλει η 

ίδια φαντάζομαι.  
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Εγώ θα ήθελα να πω τα εξής, ότι 1ον πρακτικά ενώ φαίνεται ότι έχουν ελεγχθεί τρεις 

περιοχές, ουσιαστικά μιλάμε για δύο γιατί η περιοχή της Αγίας Βαρβάρας ούτε δικιά μας είναι 

ούτε βέβαια ενδείκνυται για να γίνει, εκεί πάνω νεκροταφείο. Μένουμε λοιπόν στις δύο άλλες.  

Θα ήθελα πρώτα να ρωτήσω άλλες περιοχές ερευνήθηκαν; Δηλαδή άλλοι χώροι, άλλα 

οικόπεδα, άλλες εκτάσεις ο Δήμος δεν κατέχει σε άλλες περιοχές ώστε να είμαστε αναγκασμένοι 

να επιλέξουμε είτε την Ομόνοια είτε την περιοχή νότια του πάρκιν βαρέων οχημάτων.  

Αυτό είναι μια ερώτηση που θέλω να μου απαντήσετε και 2ον είναι ότι εγώ προσωπικά με 

τα κριτήρια τα οποία μπήκα τα οποία έχω την αίσθηση ότι είναι αυθαίρετα κριτήρια δηλ. λέμε 

ότι 45% είναι ο οικονομικός σχεδιασμός, 25% είναι περιβαλλοντολογικός σχεδιασμός και 35% 

είναι αν θυμάμαι τα νούμερα απ’ έξω, δεν το βρήκα το χαρτί στο χέρι μου, είναι οι ευκολίες 

πρόσβασης και τα τοιαύτα.  

Δεν είδα πουθενά σαν κριτήριο να διαφαίνεται ο χωροταξικός σχεδιασμός αυτής της 

πόλης, δηλαδή τι ήθελα να πω, εάν στην πλατεία Ελευθερίας το νεκροταφείο έβγαινε και πολύ 

φτηνό και το έδαφος βοηθούσε και ούτω καθεξής θα το κάναμε εδώ; Δεν θα λέγαμε, δεν είναι 

δυνατόν σε μια πλατεία Ελευθερίας να κάνουμε νεκροταφεία, εξυπακούεται, θα το λέγαμε όλοι 

μας.  

Θέλω να πω λοιπόν ότι μέσα στις προτάσεις περίμενα να δω πως σκεφτόμαστε αυτή την 

πόλη. Είχα αναφέρει μια ένσταση στην προηγούμενη συνεδρίαση και είχα μιλήσει ότι δεν είναι 

δυνατόν την Ομόνοια, την οποία προσδοκούμε όλοι και την οραματιζόμαστε όλοι να γίνει το 

μεγάλο αθλητικό κέντρο της πόλης και όχι μόνο της πόλης αλλά σε επίπεδο υψηλότερο νομού 

αν θέλατε ή και περιφέρειας αν θέλατε, δεν είναι δυνατόν να βάζουμε εμβόλιμα το νεκροταφείο 

γιατί θα δημιουργηθούν προβλήματα για εγκαταστάσεις ξενοδοχειακές για την ανάπτυξη του 

αυτοκινητοδρομίου και πάει λέγοντας.  

Αυτό δεν σημαίνει όμως ότι και η άλλη περιοχή στο πάρκιν Ομόνοιας είναι ιδανική και 

εκεί υπάρχουν προβλήματα ήδη άκουσα ότι υπάρχουν κάποιοι συνάδελφοι οι οποίοι αντιδρούν 

για την τοποθέτηση εκεί της περιοχής και βέβαια αν είναι να επιλέξουμε μεταξύ των δύο μόνο 

με τη λογική του χωροταξικού σχεδιασμού θα έλεγα σίγουρα όχι στην Ομόνοια, αλλά οι 

μελετητές δεν θα τα λάβουν υπόψη μας λένε το οικονομικό και μετά το οικονομικό αλλά πάει 

πολύ παρά πίσω.  

Κείνο που μετράει αν πραγματικά τίθενται όροι υγιεινής εάν οι περιβαλλοντολογικές 

συνθήκες είναι οι πρέπουσες ώστε να μπορούμε εκεί να εντάξουμε ένα νεκροταφείο και βέβαια 

η πρόσβαση εάν υπάρχει μπαίνει και αυτό πάει στο οικονομικό και μπορεί η πρόσβαση να γίνει 

εύκολη. 

Εάν δεν είναι δύσκολη σήμερα, θα ήθελα λοιπόν εγώ πριν πω τίποτε οτιδήποτε άλλο, να 

ακούσω από αυτόν που δεν ξέρω ποιος θα χειρίζεται το θέμα να μου πείτε εάν ερευνηθεί και αν 

υπήρξαν σκέψεις για άλλες περιοχές πρώτα, εάν αυτές δεν υπάρχουν ή αποκλείσθηκαν και γιατί 

αποκλείστηκαν και θα ήθελα να έχω την ένστασή μου στον τρόπο που έγινε η αξιολόγηση.  

Πρώτα θα έβαζα εγώ, θα πρότεινα χωροταξική κατανομή των διαφόρων υπηρεσιών ή 

λειτουργιών του Δήμου σε επίπεδο μελλοντικής προοπτικής, 2ον θα έβαζα τους 

περιβαλλοντικούς χώρους, 3ον θα έβαζα τους οικονομικούς λόγους και 4ον θα έβαζα τα υπόλοιπα 

τα οποία τίθενται όπως είναι η εύκολη πρόσβαση. 

κ. Μπιτζίδου:  κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, κ. Σύμβουλοι, ήδη το θέμα έχει τεθεί στην 

προηγούμενη συνεδρίαση, έχουν τοποθετηθεί οι περισσότεροι συνάδελφοι για το συγκεκριμένο 

θέμα και ο κ. Αγγελίδης έχει διατυπώσει τις θέσεις του συνδυασμού μας. Εγώ θα ήθελα να 

επισημάνω κάποια πράγματα με διαφορετικό σκεπτικό.  

Γνωρίζουμε ότι τα δύο νεκροταφεία Α και Β όταν πρωτοκατασκευάστηκαν και 

λειτούργησαν πριν πολλά χρόνια, η περιοχή δεν είχε σχεδόν τίποτα.  
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Παρατηρήσαμε και βλέπουμε σήμερα ότι η γύρω περιοχή έχει οικοδομηθεί, όλοι οι 

ιδιοκτήτες χρησιμοποίησαν τα οικόπεδά τους και μπορούμε να πούμε ότι οι περιοχές του κάθε 

νεκροταφείου χρησιμοποιήθηκαν με έναν α’ τρόπο. Συγκεκριμένο στο νεκροταφεία Α υπάρχει 

εκεί κοντά, είναι και η κοιλάδα των Αγίων Αναργύρων και πολλά σπίτια βέβαια όπως επίσης και 

στο νεκροταφείο Β.  

Θέλω να καταλήξω στο εξής, δεν συμφωνούμε με την αντίληψη ότι ένας χώρος ο οποίος 

θα χρησιμοποιηθεί και θα χωροθετηθεί για την κατασκευή νεκροταφείων ότι ερημώνει, ότι 

υποβαθμίζεται γιατί εκεί μπορεί να λειτουργήσουν με διαφορετικό σκεπτικό και να αναπτυχθούν 

δραστηριότητες όπως ανθοπωλεία, κυλικεία, αίθουσες τελετών ή ακόμη και επιχειρήσεις 

επαγγελματιών οι οποίοι μπορούνε να βρούνε δουλειά μέσα στο χώρο του νεκροταφείου. 

Από την άλλη μεριά, οι τρεις θέσεις οι γνωστές θα ήθελα να πω τα πλεονεκτήματα που 

βλέπουμε στην κάθε θέση ή τα μειονεκτήματα. Συγκεκριμένα για την θέση Α που είναι βόρεια 

του χειμάρρου της Αγίας Βαρβάρας ενημερωθήκαμε από τους υπαλλήλους του Δήμου ότι 

θεωρείται μία περιοχή ιδιαιτέρου κάλλους και φυσικά μελλοντικά μπορεί να χρησιμοποιηθεί και 

να μπορεί να φιλοξενήσει εκεί κάποιο πάρκο ή κάποιες άλλες δραστηριότητες.  

Θεωρούμε ότι ο χώρος δεν είναι κατάλληλος γιατί μπορεί να χρησιμοποιηθεί με άλλον 

τρόπο. Η θέση νούμερο 2 που προτείνεται και είναι κοντά στα σύνορα του Μητρουσίου, δηλαδή 

αρκετά μακριά από την πόλη, εκεί σ’ εκείνη την περιοχή υπάρχουν σε μεγάλη σχετικά απόσταση 

1 με 1,5 χλμ. Η περιοχή των Β’ νεκροταφείων. Απ’ ότι γνωρίζουμε τα Β νεκροταφεία δεν 

γνωρίζουν, δεν αντιμετωπίζουν πρόβλημα χώρων, υπάρχει ένας ανοικτός χώρος και εκεί 

μπορούν να επεκταθούν και να εκμεταλλευτούν την γύρω έκταση, οπότε θα μπορούν να 

καλύψουν τις ανάγκες της περιοχής, δηλαδή τον συνοικισμό που υπάρχει στα Β’ νεκροταφεία, 

όπως είναι η Ομόνοια, η Νίκαια και άλλες περιοχές.  

Άρα εξυπηρετούνται εκείνες οι περιοχές πλήρως από τα νεκροταφεία Β’ τα οποία έχουν 

περιθώρια επέκτασης. Η θέση που βρίσκεται δίπλα στο πάρκιν βαρέων οχημάτων η Γ’ θέση η 

οποία προτείνεται, αυτή η θέση εμφανίζει τα εξής πλεονεκτήματα για μας, είναι πιο κοντά στις 

οικιστικές περιοχές οι οποίες εξυπηρετούνται από τα Α’ νεκροταφεία.  

Οι περιοχές Κατακονόζι, Πρ. Ηλίας, Αγ. Σοφία που είναι μεγάλες συνοικίες βλέπουμε 

ότι αυτήν την στιγμή δεν μπορούν να εξυπηρετηθούν από τα παλαιά νεκροταφεία που δεν έχουν 

δυνατότητα επέκτασης. Άρα αυτός ο χώρος είναι κοντύτερα από την άλλη μεριά βρίσκεται δίπλα 

στο πάρκιν βαρέων οχημάτων αλλά αυτό το επιχείρημα ότι δεν υπάρχει δυνατότητα επέκτασης 

του πάρκιν νομίζω ότι δεν ισχύει.  

Υπάρχει ένας δημοτικός χώρος αρκετά μεγάλος τον οποίο αυτήν την στιγμή τον 

διαχειρίζεται η Δασική Υπηρεσία και μπορεί να τον χρησιμοποιήσει ο Δήμος είτε για να 

επεκτείνει το πάκριν βαρέων οχημάτων είτε για να επεκτείνει τα τυχόν νεκροταφεία τα οποία θα 

λειτουργήσουν ή θα κατασκευαστούν εκεί.  

Αυτός ο χωροταξικός σχεδιασμός ο οποίος μέλλει γενέσθαι στην περιοχή εκεί δυστυχώς 

δεν είναι γνωστός εκεί και ούτε φυσικά και ο άλλος σχεδιασμός ο οποίος προβλέπεται για τη 

θέση 2. Επίσης κάτι που θα πρέπει επίσης να επισημάνω είναι ότι ένα μειονέκτημα που 

βρίσκουμε για την θέση 2 είναι ότι βρίσκεται δίπλα στο αυτοκινητοδρόμιο, που είναι ένας χώρος 

με τουρισμό και με περισσότερη πανελλήνια εμβέλεια. Από εκεί και πέρα θεωρούμε ότι η πιο 

κατάλληλη θέση είναι η θέση 3, δηλαδή δίπλα στο πάρκιν βαρέων οχημάτων. 

κ. Σαουλίδης:  κ. Δήμαρχε, την προηγούμενη φορά δεν τοποθετήθηκα, θεωρώ ότι 

πρέπει εξαρχής να καθορίσουμε την πολιτική μας έστω και τώρα γιατί είναι πάρα πολύ αργά, 

ήδη με την προηγούμενη Δ.Α. είχαμε πάρει απόφαση για αναστολή πώλησης τάφων γιατί τα 

πράγματα είχαν φτάσει σε σημείο δύσκολο και πάρα πολύ επικίνδυνο πρέπει κυρίως να 

ξεκινήσουμε από εκεί, από κει και πέρα στο θέμα το που θα κάνουμε ένα καινούργιο 

νεκροταφείο.  
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Πιστεύω ότι δεν πρέπει να είμαστε πάρα πολύ βιαστικοί, όχι δεν λέω σε καμία 

περίπτωση να πάρα πολύ πίσω, ο κάθε χώρος έχει κάποια συγκεκριμένα χαρακτηριστικά, θα σας 

πω ένα παράδειγμα. Εγώ δεν θα μπω στη λογική, υπάρχει το ένα υπάρχει το άλλο, θα 

λειτουργήσω τοπικιστικά γιατί έτσι θα θιγώ προσωπικά, θα θιγούν και κάποιοι άλλοι συμπολίτες 

μου. Είναι γεγονός ότι κάποιες δράσεις, κάποιες δραστηριότητες όταν έχουν τέτοια 

συγκεκριμένα χαρακτηριστικά προσπαθούμε να τις αποφύγουμε. 

Θα σας πω ένα παράδειγμα απλό, ο υδροφόρος ορίζοντας στο σημείο 3 είναι πάρα πολύ 

ψηλός. Το ξέρουμε πάρα πολύ καλά, είχαμε μεγάλο πρόβλημα με μία συγκεκριμένη Εταιρία η 

οποία την κάναμε έκπτωση γιατί το έργο που κατασκεύασε έπαθε καθίζηση, σωλήνες πλαστικές, 

έπαθαν καθίζηση κοντά στο ένα μέτρο. Όπως καταλαβαίνετε είμαστε σε βάλτο, δηλαδή είμαστε 

σε ένα πολύ μεγάλο πρόβλημα, πέρα από αυτό δεν θα βάλω τα στοιχεία τα άλλα αυτό που 

πρέπει να δούμε είναι το εξής μην πάμε εκεί, δεν πάμε εκεί, που να πάμε, να καθίσουμε κ. 

Δήμαρχε.  

Πιστεύω ότι είναι ένα πολιτικό ζήτημα να καθίσουμε έξω από αυτά που είπαν οι 

μελετητές και πολύ καλά το είπαν πολιτικά, εσείς με τους επικεφαλείς των συνδυασμών να 

κάνετε μια κουβέντα, αρκετές κουβέντες, για να μπορέσουμε να βρούμε την καλύτερη λύση 

γιατί μπορεί να μου πείτε ότι ωρίμασε η κατάσταση και ότι είμαστε στα όρια.  

Πιστεύω να υπάρχουν περιθώρια, πράγματι τα Β’ νεκροταφεία είναι ένας χώρος που έχει 

ακόμη περιθώρια, αλλά θα πρέπει να δούμε και να ξεκαθαρίσουμε και το τοπίο και στα Α’ 

νεκροταφεία.  

Υπάρχουν το ξέρω από παλιά και από την προηγούμενη περίοδο ότι υπάρχουν ακόμη 

περιθώρια εάν δεν πουληθούν τάφοι, να έχουμε μία τουλάχιστον τα επόμενα 2 χρόνια, μια 

κατάσταση ισορροπίας, αλλά θεωρώ ότι δεν πρέπει να βιαστούμε σ’ αυτό το θέμα και να μην 

λειτουργήσουμε με την λογική αν βρεθεί κάποιος χώρος σε κάποια περιοχή που μπορεί να είναι 

ο καλύτερος να τον βρούμε και εκεί να τον κάνουμε αλλά να γίνει με προδιαγραφές όπως 

θυμάμαι παράδειγμα στην δεκαετία του ’70 είχε κάνει η Θεσσαλονίκη στον ίδιο χώρο, έγινε 

ανακατασκευή, θυμάμαι ο αείμνηστος ο Μιχάλης Παπαποστόλου τότε Δήμαρχος είχε δεχτεί 

επικρίσεις, δεν υπήρχαν μέσα ενημέρωσης αλλά από πολλούς πολίτες που είχαν τους συγγενείς 

τους φίλους, δεχόταν επισκέπτες και πιέσεις, παρόλα αυτά έκανε μία σημαντική παρέμβαση και 

έτσι η Θεσσαλονίκη αυτή την στιγμή, μια πολύ μεγάλη πόλη βρήκε λύση και αυτήν την στιγμή 

λειτουργεί πάρα πολύ καλά. 

κ. Αναστασιάδης:  Μακάβρια είναι αυτή η συζήτηση αλλά πρέπει να γίνει, είναι 

αναγκαίο. Καταρχάς θέλω να ρωτήσω αν πρέπει να γίνει Γ’ νεκροταφείο, εγώ έχω την εντύπωση 

ότι μόνο με επεκτάσεις του Α’ και Β’ νεκροταφείου θα λυθεί το πρόβλημα και πάρα πολύ καλά. 

Στην Ομόνοια καθώς ξέρουμε εκεί γύρω στο Β’ νεκροταφείο υπάρχουν πάρα πολλά χωράφια τα 

οποία μπορούμε να απαλλοτριώσουν. Άρα στην Δυτική πόλη δεν υπάρχει πρόβλημα κανένα.  

Παρουσιάζεται πρόβλημα μόνο εδώ στα Α’ νεκροταφεία. Μπορούμε άνετα να κάνουμε 

μόνο επέκταση και όχι τρίτα νεκροταφεία, διότι κάνουν λέει στο Νομό Σερρών φυλακές και τον 

νομό τον έχουν υποβαθμίσει, θα κάνουν φυλακές στον νομό Σερρών και έχουν υποβαθμίσει τον 

νομό Σερρών το ίδιο πράγμα θα γίνει αν θα γίνει νεκροταφείο σε οποιαδήποτε περιοχή, να είστε 

σίγουροι διότι και ο κ. Σίμογλου πολύ … πως θα πείτε στην γειτονιά κ. Σίμογλου το σκεφτήκατε 

καλά πόσο αβασάνιστα λέτε να πάμε κάτω στους 40 Μάρτυρες πόσο αβασάνιστα δηλαδή δεν 

έπρεπε να γίνει σοβαρή σκέψη για τόσο σοβαρό θέμα από τα πιο σοβαρά θέματα είναι αυτά, δεν 

είναι τόσο απλό πράγμα, κάνουμε νεκροταφεία, πως θα τα κάνουμε δηλαδή γιατί να μην 

σκεφτούμε την επέκταση, πρώτα να σκεφτούμε την επέκταση, πόσα χρόνια θα μας πάρει, για 50 

χρόνια μπορούμε, και μετά να σκεφτούμε αν πρέπει να γίνουν τα τρίτα νεκροταφεία. Πολύ 

αβασάνιστα λέτε να γίνουν, πως θα γίνουν εκεί στα βαρέα οχήματα, πως θα γίνει και θα αφήσει 

ο κόσμος να γίνουν νεκροταφεία;  
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Ας το σκεφτούμε πρώτα αυτό, πρώτα να δούμε την δύσκολη λύση, να βρούμε τον 

δύσκολο τρόπο, γι’ αυτό κ. Δήμαρχε σας κάναμε Δήμαρχο, να βρίσκουμε τρόπους δύσκολους, 

εσείς δεν είστε κ. Δήμαρχε από τους πολλούς όπως είμαστε εμείς εδώ, αλλά άρχων πολλών και 

θα προσέξετε πολύ προσεκτικά τι θα κάνετε διότι δεν είναι εύκολη υπόθεση, πόσο αβασάνιστα 

να κάνουμε τρίτο νεκροταφείο, πως θα το κάνουμε, πρέπει να το κάνουμε, δεν μπορούμε να 

κάνουμε επέκταση υπάρχουν εκεί τόσα στρέμματα δάσος, υπάρχει τέτοια τεχνική εξέλιξη όπου 

μπορούν να φέρουν μηχανήματα που να πάρουν το χώμα από εκεί και να κάνουμε πάνω από 20 

στρέμματα γι’ αυτό το λόγο σκεφτείτε σοβαρά, πολύ σοβαρά κ. Δήμαρχε, αν πρέπει να γίνει 

τρίτο νεκροταφείο και μετά πάρτε απόφαση αλλά ένα πράγμα να ξέρετε, ότι οπουδήποτε και αν 

θα γίνει θα υπάρχει μεγάλη αντίδραση από τον κόσμο, βέβαια δεν θα μας επιτρέψουν να το 

κάνουμε αυτό το πράγμα.  

Γι’ αυτό σας παρακαλώ θερμά, σκεφτείτε το πιο σοβαρά, να γίνει με πιο μεγάλη προσοχή 

εάν δεν υπάρχει η δυνατότητα να γίνουν επεκτάσεις, τότε μόνο θα το σκεφτούμε αυτό το πράγμα 

αλλά εάν υπάρχει να γίνουν επεκτάσεις, να γίνουν επεκτάσεις και να μην γίνει τρίτο 

νεκροταφείο.  

κ. Σίμογλου:  Δύο λέξεις, ο κ. Αναστασιάδης παρεννόησε μερικά πράγματα, εκείνο το 

οποίο εγώ είπα, είναι ότι πρέπει να δούμε και περιμένω να ακούσω εάν ελέγχθηκαν οι περιοχές 

και εάν αυτές οι δύο είναι ο μονόδρομος, εάν πρέπει ούτως ή άλλως ένα από τα δύο τότε 

ανάμεσα στα δύο προτείνω τη λύση για το 2.  

Αλλά όταν όμως υπάρχουν και άλλες περιοχές θα ήθελα εκεί να το ψάξουμε γι’ αυτό και 

ο κ. Αγγελίδης με συμπλήρωσε ότι θα το δούμε αυτό το θέμα είναι και λεπτό και ουσιαστικό και 

δεν μπορούμε να πάρουμε αυτήν την στιγμή τέτοιες αποφάσεις, αντιλαμβάνομαι τις ενστάσεις 

γιατί ο κ. Αναστασιάδης δεν ξέρει τι εννοεί γι’ αυτό και θέλησα να έχω κάποιες διευκρινίσεις  

και ακόμη και αυτά που έθεσε ο κ. Σαουλίδης με υδροφόρους ορίζοντες που είναι στην Ομόνοια 

τόσο επιφανειακά ή κάποια άλλα μέτρα και για μένα θα είναι να ξέρουμε χωροταξικά την πόλη 

και τα τοιαύτα και όχι που βολεύει να γίνει νεκροταφείο. 

κ. Αναστασιάδης:  Εγώ είπα ότι αβασάνιστα παίρνουμε μια τόσο μεγάλη σοβαρή 

υπόθεση, δεν είναι εύκολο πράγμα να κάνουμε νεκροταφεία, παρακαλώ ας το σκεφτεί καλά ο κ. 

Δήμαρχος.  

κ. Κατιρτζόγλου:  κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, κ. Σύμβουλοι τα νεκροταφεία όποιος τα ζει 

από κοντά, εκείνος καταλαβαίνει περισσότερο και τι συμβαίνει, και σαν υπεύθυνος 

νεκροταφείων κάθε μέρα βιώνω αυτήν την κατάσταση.  

Τα νεκροταφεία, σωστά είπε η κ. Μπιτζίδου, κάποτε ήταν πολύ μακριά, σήμερα είναι 

πολύ κοντά, πήγε ο κόσμος κοντά. Ούτε το ένα ούτε το άλλο πιστεύω θα επιτρέψουν να τα 

επεκτείνουν, διότι τα μέτρα δεν μας καλύπτουνε από τις γειτονιές διότι οι γειτονιές είναι σήμερα 

οι κάτοικοι, τα παιδιά δίπλα στα νεκροταφεία καθημερινά βλέπουνε κάποιες καταστάσεις οι 

οποίες δεν θα ήταν και τόσο ευχάριστες.  

Επομένως τα νεκροταφεία δεν μπορούν αν επεκταθούν ούτε με τον Νόμο, ούτε 

παράνομα. Επομένως σίγουρα χρειάζεται είτε πουλήσουμε είτε δεν πουλήσουμε τάφους στα 

νεκροταφεία δεν θα μας σώσουνε και αν δεν πουλήσουμε ακόμη και το τρίτο χρειάζεται ακόμη 

ένα νεκροταφεία, το που θα γίνει πιστεύω οι πιο ειδικοί οι οποίοι βλέπουμε και το υπέδαφος 

οπωσδήποτε πρέπει να είναι στο νότιο μέρος της πόλης και όχι στο βόρειο διότι από κάτω ότι 

περνά, νερό ή οτιδήποτε θα πρέπει να φεύγει.  

Επομένως η τοποθέτησή μου είναι ότι σίγουρα χρειάζεται ένα νέο νεκροταφείο και 

άποψη όπου ενδείκνυται από τις μελέτες των ειδικών εκεί θα πρέπει να γίνει νεκροταφείο.  

κ. Δήμαρχος: Εγώ καταρχήν θα ξεκινήσω με ένα παράπονο. Εκφράζεται η άποψη 

συνήθως η οποία απόφαση παίρνεται πολύ γρήγορα, ότι παίρνεται αβασάνιστα, ότι δεν έχει 

μελετηθεί   κ.λπ.,  θα  ήθελα  να σας βεβαιώσω ότι ξεκινάει μετά από κάποιο προβληματισμό και  
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μια μεθοδική και σύμφωνα με τους κανόνες της επιστήμης και της γνώσης σκέψη και στην 

προκειμένη περίπτωση λοιπόν αυτό έχει γίνει.  

Εγώ θα ανέτρεπα την φιλοσοφία πάνω στην οποία στηρίχθηκε η συζήτηση μέχρι τώρα, 

θα έλεγα δεν ψάχνουμε χώρο για τα τρία νεκροταφεία, ψάχνουμε χώρο για τα νεκροταφεία διότι 

αυτά τα δύο που υπάρχουν δεν βρίσκονται σε θέση τέτοια που να επιτρέπεται , είναι 

απαγορευμένος χώρος και για τα δύο.  

Αν κοιτάξουμε ποιες είναι οι προδιαγραφές για τα νεκροταφεία θα δούμε και τα δύο 

βρίσκονται σε χώρο που δεν επιτρέπεται, είναι σε κατοικήσιμη περιοχή, πρέπει να τα κλείσουμε 

εάν λοιπόν θέλουμε να μιλήσουμε για λόγους υγείας και προστασίας των πολιτών πρέπει να 

κλείσουν αυτά τα νεκροταφεία και να λειτουργήσουν πλέον καινούργια και το ζήτημα είναι που 

θα βρούμε αυτά τα καινούργια, το πρώτο στοιχείο είναι αυτό, το δεύτερο το ανέλαβαν οι 

μελετητές.  

Εάν στην μελέτη στο Γ.Π.Σ. και στην οποία χωροταξική μελέτη είχε γίνει μέχρι τώρα 

στην πόλη μας, θα υπήρξε κάποιος προβληματισμός και κάποια πρόταση για νεκροταφεία, 

σαφώς θα ακολουθούσαμε τις υποδείξεις εκείνες εφόσον φυσικά τις ξαναμελετούσαμε και 

βλέπαμε εξακολουθούν να ισχύουν οι λόγοι για τους οποίες είχε γίνει η επιλογή διότι 

γνωρίζουμε ότι στους χωροταξικούς σχεδιασμούς χρειάζεται πολλές φορές να αναθεωρήσουμε 

μετά από ορισμένα χρόνια τις απόψεις μας διότι αλλάζουν τα δεδομένα.  

Στην προκειμένη περίπτωση δεν είχαμε τίποτα τέτοιο, τι έπρεπε επομένως να γίνει γι’ 

αυτό η πρώτη φάση στην ουσία τι είναι χωροταξική, διερεύνηση γίνεται διότι όταν ψάξουνε να 

βρούνε την καλύτερη εξυπηρέτηση ήταν ο ένας παράγων, όταν ψάξουν να βρουν την καλύτερη 

εξυπηρέτηση με την έννοια της προσπελασιμότητας της συντομότερης προσέγγισης κ.λπ. 

Όταν έψαξαν τους περιβαλλοντικούς όρους, ψάξανε τους όρους υγιεινής και ψάξανε όλα 

εκείνα τα στοιχεία τα οποία θα έψαχνε μια χωροταξική έρευνα και όταν ψάξανε τον τρίτο 

παράγοντα ο τρίτος παράγοντας είναι εκείνος ο οποίος μας δίνει τις συνθήκες του εδάφους και 

του υπεδάφους, άρα στην ουσία η πρόταση η οποία έρχεται συνοδευόμενη από μία μελέτη, από 

την μελέτη αυτή που θέλω να πιστεύω ότι  μάλλον θα την κοιτάξατε, γιατί βλέπω ότι είχατε 

υπόψη σας και εάν θέλατε κάποια στοιχεία της η μελέτη αυτή στην ουσία τον ρόλο αυτό έπαιξε, 

τον ρόλο της χωροταξικής διεύρυνσης, τώρα σαφώς στην πρώτη θέση λέμε όλοι ότι δεν είναι η 

καλύτερη, έχοντας υπόψη μας κάτι το οποίο ο μελετητής δεν ήταν υποχρεωμένος εκ των 

προτέρων να λάβει σαν δεδομένο, ότι είναι μία περιοχή η οποία δεν είναι σήμερα φυσικού 

κάλλους, θέλουμε να την μετατρέψουμε σε περιοχή φυσικού κάλλους, να λέμε την αλήθεια.  

Όσον αφορά το ιδιοκτησιακό, όταν ψάχνουμε το ιδιοκτησιακό κοιτάζουμε να μην είναι 

ιδιοκτησίες φυσικών προσώπων που χρειάζονται απαλλοτριώσεις, όταν είναι δημόσια ξέρουμε 

ότι υπάρχει δυνατότητα να συζητήσουμε και μάλιστα όταν πρόκειται για δημόσιες εκτάσεις οι 

οποίες βρίσκονται σε αναστολή οι δραστηριότητες τους ξέρουμε ότι εύκολα μπορούν να 

αποκτηθούν άρα δεν ήταν τόσο λάθος το ότι προβληματίστηκαν και συζήτησαν και για αυτή τη 

λύση.  

Όταν πάμε τώρα στις δύο άλλες λύσεις, όσον αφορά το γιατί δεν διερευνήθηκαν άλλες 

δεν έψαξαν οι ερωτήσεις αυτές οι οποίες μου έχουν γίνει αυτή γη στιγμή έγιναν και από μένα 

στους μελετητές γι’ αυτό άλλωστε είχα ζητήσει την πρώτη φορά που είχε έρθει το θέμα στο 

συμβούλιο, γι’ αυτό είχα ζητήσει να το αναβάλλουμε γιατί έκρινα σκόπιμο να επικοινωνήσουμε 

με τους μελετητές, δεν ξέρω αν θα θελήσει ο κ. Ζλάτκος να πει συμπληρωματικά τίποτα ή η κ. 

Φανουράκη, από αυτά τα οποία κουβεντιάσαμε με τους μελετητές όταν μας ανέπτυξαν τις 

απόψεις τους αναζήτησαν σε συνεργασία με τις υπηρεσίες του Δήμου χώρους με επαρκή έκταση 

για να μπορέσουν να καλύψουν τις  ανάγκες του νεκροταφείου και βρήκαν αυτούς τους τρεις 

χώρους.  
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Στη συνέχεια, από αυτούς τους τρεις ψάξανε να βρουν ποιος είναι ο καταλληλότερος 

όσον αφορά τον τρόπο βαθμολόγησης έλαβαν υπόψη τους κάποια στάνταρ τα οποία έχουν 

χρησιμοποιηθεί σε μια σειρά μελετών που έχουν γίνει το τελευταίο χρονικό διάστημα ανά την 

Ελλάδα για τα διάφορα νεκροταφεία, για μελέτες διαφόρων νεκροταφείων και στη Θεσσαλονίκη 

και στην Αθήνα και σε επαρχιακές πόλεις της Ελλάδος.  

Ένα στοιχείο το οποίο θα ήθελα να πω πρόσθετα είναι ότι τελευταία έχοντας και τα 

στοιχεία εδαφικών τομών που κάνανε ήλθε και το στοιχείο του υπόγειου ορίζοντα το οποίο 

πραγματικά θα έπρεπε να είναι πολύ περισσότερο απόλυτο και μάλιστα δεν συμφώνησα μαζί 

τους όταν μου είπαν ότι δεν θελήσαμε να το πάρουμε τόσο απόλυτο για να μην καταλήξουμε ότι 

μονόδρομος είναι η πρόταση που σας κάνουμε και αποκλειστικά στη θέση προς το Μητρούσι θα 

σας πούμε αποκλειστικά ότι είναι η καλύτερη λύση.  

Στην πράξη λοιπόν, θα έλεγα, και εγώ ότι με έναν υπόγειο ορίζοντα ο οποίος είναι 

υψηλότερος του ενός μέτρου, σε λιγότερο από ένα μέτρο κάτω από την επιφάνεια του εδάφους 

υπάρχει ο υπόγειος ορίζοντας εκεί δεν θα πρέπει πλέον να βάζουμε φέρετρα στους νεκρούς θα 

πρέπει να βάζουμε βάρκες.  

Άρα δεν προσφέρεται ο χώρος, υπάρχει η λύση, μπορεί να υπάρχει λύση αλλά θα είναι 

τόσο πολυδάπανη που δεν πρέπει να τη συζητήσουμε και χρονοβόρα και πολυδάπανη.  

Επομένως στην ουσία μιλάμε για τη θέση προς το Μητρούσι, θα ήθελα λοιπόν γι’ αυτή 

τη θέση η μόνη ένσταση που υπήρξε είναι ότι μα υπάρχουν τα δεύτερα νεκροταφεία και δεν 

ερχόμαστε να ενοχλήσουμε τους κατοίκους της Ομόνοιας κάνοντας τα νεκροταφεία αυτά, 

ερχόμαστε να τους εξυπηρετήσουμε καταργώντας τα νεκροταφεία που βρίσκονται δίπλα στο 

σπίτι τους, διότι τα νεκροταφεία αυτά τα καινούργια που θα κάνουμε θα είναι σε τέτοια 

απόσταση που δεν υπάρχει πρόβλημα ούτε υγείας ούτε καμιάς άλλης όχλησης αισθητικής, 

οπτικής όπως θέλετε πάρτε το, λειτουργικής, ενώ η λειτουργία των δεύτερων νεκροταφείων, εκεί 

όπου σήμερα βρίσκονται ενοχλεί.  

Άρα θα εξυπηρετήσουμε την περιοχή της Ομόνοιας με το να κάνουμε τα καινούργια 

νεκροταφεία.  

Το γεγονός μάλιστα ότι η θέση τους είναι πέρα από την περιαστική οδό που αποτελεί ένα 

οπτικό τείχος αλλά όχι μόνο οπτικό και περιβαλλοντικά μας χωρίζει και πέρα από την 

σιδηροδρομική γραμμή, δεν αφήνει πια περιθώρια να συζητάμε για επαφή, για οποιαδήποτε 

σχέση είναι πολύ μακριά.  

Εάν υπήρχαν και άλλες εκτάσεις που θα μπορούσαμε να τις έχουμε και να μπορούμε να 

προβληματιστούμε γι’ αυτές θα μπορούσα να πω ναι, ας το συζητήσουμε, όπως επίσης εάν 

είχαμε και την ευχέρεια, την πολυτέλεια του χρόνου, γιατί θα λέγαμε ότι εξυπηρετούμαστε προς 

το παρόν, προς το παρόν εξυπηρετούμαστε άλλά χωρίς τους όρους υγιεινής που επιβάλλονται 

από την νομοθεσία και πρέπει να το λάβουμε αυτό υπόψη μας, κακώς εξυπηρετούμαστε σήμερα. 

Πρέπει επομένως, χωρίς καθυστέρηση να προχωρήσουμε και αφού ελήφθησαν υπόψη όλα 

εκείνα τα στοιχεία τα οποία θα ελάμβανε μια οποιαδήποτε χωροταξική μελέτη, έγινε ο 

προβληματισμός που έπρεπε να γίνει, νομίζω ότι δεν πρέπει να έχουμε τον οποιοδήποτε 

ενδοιασμό και πρέπει να καταλήξουμε στον χώρο αυτόν ο οποίος επελέγη.  

κ. Περδίκης:  κ. Πρόεδρε, ξέρω που μίλησε ο Δήμαρχος αλλά να κάνω μία ή δύο 

παρατηρήσεις, γιατί διάβασα, πήρα τελευταία στιγμή και έριξα μια ματιά στην βαθμολόγηση, 

στη διαδικασία βαθμολόγησης των θέσεων και βλέπω μια αντίφαση που υπάρχει ανάμεσα στον 

χάρτη που είχαμε πριν λίγες μέρες στα χέρια μας για τις θέσεις 1,2,3 και στοιχεία τα οποία 

χρησιμοποίησαν οι μελετητές για να αξιολογήσουν τις θέσεις.  

Στοιχείο 1, ειπώθηκε και από κάποιους που μίλησαν νωρίτερα και από εσάς κ. Δήμαρχε 

για το σημείο του υδροφόρου ορίζοντα για την θέση 2 σε άμεση γειτνίαση με τον χώρο που 

υποδεικνύεται υπάρχει σημειωμένο στο χάρτη το ύψος του υδροφόρου ορίζοντα, στα 2,7 ή 3 

μέτρα.  
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Στη θέση 3 μιλά για 11 μέτρα. Αυτό λέει ο χάρτης και επισημαίνω την αντίφαση, ποιο 

στοιχείο είναι το σωστό. 

Επειδή έχουμε στοιχεία από τις εγκαταστάσεις του βιολογικού καθαρισμού που είναι σε 

μια πολύ κοντινή απόσταση από την θέση 2, θα γνωρίζουν οι φίλοι, οι συνάδελφοι ή όσοι τέλος 

πάντων ασχολήθηκαν με τον χώρο εκείνο όπως η ΔΕΥΑ για να στήσει τον βιολογικό μέσω 

συγκριτικού πίνακα πλήρωσε περί τα 200 εκ. δρχ. για να κάνει έργα εξυγίανσης για να 

τοποθετηθεί, για να δομηθεί, για να δομηθούν οι δεξαμενές γιατί έδειχνε από την έρευνα που 

έγινε πως το ύψος του υδροφόρου ορίζοντα ήταν κάτω από τα 2 μέτρα, στοιχεία τα οποία βλέπω 

στην αξιολόγηση δεν λαμβάνετε υπόψη, ακόμη και σε αντίθεση με αυτά που έχει ο χάρτης. 

Επίσης 3ο στοιχείο το οποίο περιέργως δεν το βλέπω μέσα να αξιολογείται, η άμεση, 

όταν λέω άμεση εννοώ γειτνίαση, δεν παρεμβάλλεται ένα μέτρο γης ανάμεσα στην 

υποδεικνυόμενη θέση και τον χείμαρρο Αγ. Βαρβάρας, χείμαρρο Καμενικίων, ούτε βέβαια σε 

άλλα σημεία που μιλάει αν θα πρέπει να γίνουν έργα εξυγίανσης ενώ αναφέρεται ότι θα 

απαιτηθούν έργα εξυγίανσης για τη θέση 3 αυτά τα πράγματα στη θέση 2 αποσιωπούνται και δεν 

αξιολογούνται τα επισημαίνω αυτά εδώ γιατί λίγο πριν έριξα μια ματιά επιπόλαια κιόλας σ’ αυτά 

τα στοιχεία της διαδικασίας, άκουσα και λίγο πριν και τον κ. Δήμαρχο και άλλους συναδέλφους 

να μιλούν και επισημαίνω αυτήν την αντίφαση και το τελευταίο νομίζω όταν ήλθα 

καθυστερημένος άκουγα τον κ. Σίμογλου να αναφέρεται σε χρήση της του γενικού 

Πολεοδομικού σχεδίου.  

Ποιες είναι οι χρήσεις γης στην νοτιοδυτική πλευρά και ποιες είναι οι προοπτικές για τον 

καθορισμό της ΒΕΠΕ, του βιοτεχνικού πάρκου για να το πούμε χοντροκομμένα όπου με 

κατευθύνσεις του γενικού πολεοδομικού σχεδίου από την 10ετία του 80 ακόμα η συγκεκριμένη 

περιοχή θα είχε χαρακτήρα αγροτικό και βιοτεχνικό και θα έπρεπε να το λάβουν υπόψη οι 

μελετητές που θα δουλέψουν πάνω στη δημιουργία της ΒΕΠΕ των Σερρών. Αυτά.  

κ. Αγγελίδης:  κ. Πρόεδρε, μια επισήμανση, επειδή είναι σε εξέλιξη το νέο ΓΠΣ, μήπως 

με τον νέο ΓΠΣ υποδειχθεί κάποια περιοχή που θα έρθει σε αντίθεση με αυτήν που προτείνετε 

από την μελέτη. Αυτήν την επισήμανση ήθελα να κάνω.  

κ. Δήμαρχος:  Το ΓΠΣ πάντοτε ακολουθεί τα δεδομένα που υπάρχουν. Επομένως όταν 

υπάρχουν κάποια δεδομένα δεν θα έρθει να τα αλλάξει.  

Το ΓΠΣ θα χρειαστούν 2 τουλάχιστον χρόνια για να έχουμε τα αποτελέσματά τους στα 

χέρια μας. Δεν έχουμε την πολυτέλεια να περιμένουμε 2 ολόκληρα χρόνια. Αυτά τα οποία θα 

λάβει υπόψη το ΓΠΣ είναι τα στοιχεία τα οποία έλαβαν υπόψη τους για να μας παρουσιάσουν 

την μελέτη που μας παρουσίασαν οι μελετητές.  

Όσον αφορά τον υδροφόρο ορίζοντα, οι χάρτες μπορεί να δίνουν κάποια στοιχεία, δίνουν 

κάποιες πληροφορίες οι οποίες είχαν σχέση με κάποια δεδομένη εποχή όταν έγινε, όταν 

συντάχθηκε, αλλά στην προκειμένη περίπτωση, αν μου επιτρέπετε, έκαναν καταρχήν την μελέτη 

τους παίρνοντας τα δεδομένα, τα στοιχεία τα οποία υπήρχαν από παλαιότερα. Στη συνέχεια τους 

ζητήθηκαν στην συνάντηση που είχαμε μαζί τους, τους ζητήθηκαν να προχωρήσουν και σε 

εδαφικές τομές για να διαπιστώσουν με ακρίβεια τον υπόγειο ορίζοντα και διαπιστώθηκε από τις 

υπόγειες εδαφικές τομές που έκαναν ο υπόγειος ορίζοντας στη θέση, στο πάρκιν βαρέων 

οχημάτων, είναι ούτε στο ένα μέτρο. Στην άλλη θέση είναι κάτω από τα 3 μέτρα. Όσον αφορά 

τον χείμαρρο, όταν γίνεται ένα κάποιο έργο της μορφής αυτής, οπωσδήποτε προϋπόθεση είναι 

οποιοδήποτε έργο όταν γίνεται κοντά σε χείμαρρο, προϋπόθεση είναι να γίνεται ταυτό9χρονα 

και διευθέτηση χειμάρρου.  

Ήδη μάλιστα ξεκίνησε η διαδικασία μελέτης μέσα για να μπορέσουμε να εξασφαλίσουμε 

την έγκριση της πολεοδόμησης της έκτασης την οποία παραχωρήσαμε βορειότερα αρκετά 

βορειότερα φυσικά στους παλιννοστούντες διότι προϋπόθεση για να γίνει εκείνη η πολεοδόμηση 

ήταν μεταξύ των άλλων και η διευθέτηση του χειμάρρου και η υδραυλική μελέτη.  
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Άρα αυτή η υδραυλική μελέτη, ούτως ή άλλως θα γίνει του χειμάρρου, άρα θα έχουμε τα 

δεδομένα για διευθέτηση χειμάρρου, θα έχουμε την διευθέτηση του χειμάρρου και επομένως θα 

έχουμε εξασφάλιση από την άποψη αυτή.  

κ. Πρόεδρος:  Το θέμα εξαντλήθηκε, μπαίνει το θέμα στην ψηφοφορία.   

 

κ. Γρηγοριάδης: 2 

κ. Λογοθετίδης:  2 

κ. Θεοφανίδης:  2 

κ. Μπαμπαΐτης:  2 

κ. Ζλάτκος:   2 

κ. Αραμπατζή:  2 

κ. Δημητρακούδη:  2 

κ. Πασχάλη:   2 

κ. Σαουλίδης:  2 

κ. Περδίκης:   3 

κ. Μπόνας:   3 

κ. Σίμογλου:   3 

κ. Βλάχος:   3 

κ. Αγγελίδης:  3 

κ. Μπιτζίδου:  3 

κ. Βασιλειάδης:  2 

κ. Φανουράκη:  2 

κ. Τζιώνης:   2 

κ. Ιλανίδου:   2 

κ. Τσιγαρίδα:  2 

κ. Κατιρτζόγλου:  2 

κ. Λέφας:   2 

κ. Αναστασιάδης:  2 

κ. Νυκτοπάτης:  2        

        

    - Εγκρίνεται κρίνεται με 18 ψήφους υπέρ για τη θέση 2. 

 

ΘΕΜΑ  19ο : Έγκριση της αριθμ. 28/2003 απόφασης του Δ/κού Συμβουλίου της Δ.Ε.Υ.Α.Σ. 

περί «Τιμολογιακής πολιτικής της Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης – 

Αποχέτευσης Σερρών».  

 

κ. Πρόεδρος:   Το γνωστό θέμα το οποίο επανέρχεται, θα παρακαλέσω το εξής στους 

συναδέλφους, είναι ένα θέμα το οποίο νομίζω ότι συζητήθηκε πάρα πολύ, να δηλώσουν ποιοι 

έχουν τον λόγο αλλά ο χρόνος θα είναι τη φορά αυτή περιορισμένος διότι νομίζω ότι ειπώθηκαν 

τόσα πολλά, καθίσαμε μέχρι τις 2,30 το βράδυ, παρακαλώ τους συναδέλφους να δηλώσουν ποιοι 

θα έχουν τον λόγο.  

κ. Περδίκης:  Κάποια ερώτηση πριν τις ομιλίες ή του κ. Δημάρχου ή του κ. Λογοθετίδη 

όποιου άλλου υπεύθυνου της ΔΕΥΑ.  

Εισάγεται στην τιμολογιακή πολιτική το πάγιο όποιας κατανάλωσης και προσδιορίζεται 

στα 4 € το μήνα άρα ανά λογαριασμό 8 €, θα είναι αριθμητικά, και απολύτως 8 € το σύνολο του 

λογαριασμού γιατί μεν μιλά για πάγια ύδρευση ή θα προστίθεται ο φόρος προστιθέμενης αξίας, 

το τέλος αποχέτευσης.  

κ. Δήμαρχος:  Όχι μόνο ο φόρος προστιθέμενης αξίας.  
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κ. Περδίκης: Μόνο το ΦΠΑ; Τέλος αποχέτευσης δεν μπαίνει; Συντήρηση υδρομέτρου 

δεν μπαίνει;  

κ. Δήμαρχος: Όχι, όχι. Μόνο τα 4 γι’ αυτό το λέμε πάγιο τέλος.  

κ. Αγγελίδης:  Μια ερώτηση, στο προηγούμενο συμβούλιο καταθέσαμε τις απόψεις μας, 

τις προτάσεις μας σχετικά με την τιμολογιακή πολιτική της ΔΕΥΑΣ; Σεβόμαστε το δικαίωμα 

του ότι διαφωνεί ο κ. Δήμαρχος με τις απόψεις που καταθέσαμε, όπως νομίζω και ο κ. Δήμαρχος 

πρέπει να σέβεται του ότι διαφωνούμε και εμείς μαζί του. Αποφάσισε να το ξαναφέρει το θέμα 

στο Δ.Σ. Η ερώτηση που έχω να κάνω είναι η εξής, έχει να προτείνει κάποια καλύτερη πρόταση 

από αυτή που αποφάσισε το Δ/κό συμβούλιο της ΔΕΥΑΣ; Αυτή είναι η ερώτησή μου.  

κ. Πρόεδρος:   Συνάδελφοι συγνώμη πριν απαντήσει ο κ. Δήμαρχος, έχετε μια επιστολή 

του κ. Γκότση, μόνο τις προτάσεις του κ. Γκότση ο οποίος απουσιάζει, αυτό προς ενημέρωση.  

κ. Δήμαρχος: Νομίζω ότι είχα διευκρινίσει ότι υπήρχαν κάποιες απόψεις οι οποίες ήταν 

απλώς αόριστες και ρητορικές και κυρίως έδειχναν ότι δεν αντιμετωπίζατε το πρόβλημα όπως το 

είχα θέσει. Δεν είχα πει εγώ ότι έχουμε κάποια ζημία την οποία θέλουμε να καλύψουμε και 

επομένως να ψάξουμε με τι ρυθμούς και σε τι χρόνους θα καλύψουμε αυτήν την ζημία.  

Έλεγα ότι έχουμε ένα ισολογισμό ο οποίος είναι παθητικός και κάθε χρόνο έχουμε 

έλλειμμα. Αν δεν πάψουμε να έχουμε έλλειμμα δεν εξυγιάνουμε την επιχείρηση. Όταν έχουμε 

ένα μαγαζί και αντί να βγάζουμε λεφτά χάνουμε από το μαγαζί αυτό λεφτά ή του βάζουμε 

λουκέτο ή κοιτάζουμε να βρούμε τρόπους ούτως ώστε να έσοδά μας να είναι μεγαλύτερα από τα 

έξοδα. Διότι εάν συνεχίζουν τα έξοδα να είναι μεγαλύτερα από τα έσοδα τότε μπαίνουμε όλο και 

βαθύτερα μέσα και επειδή έχουμε φτάσει στο απροχώρητο που να μην έχουμε περιθώριο για 

άλλο βαθύτερα μία λύση υπάρχει, να έχουμε ισοζύγιο άρα πρέπει να πάψουμε να έχουμε 

έλλειμμα, πρέπει να πάψουν τα έξοδά μας να είναι περισσότερα από τα έσοδα και είπα αφού 

προσπαθούσαμε όσο μπορούσαμε να συμπιέσουμε τα έξοδά μας και αφού δηλώσαμε 

κατηγορηματικά ότι θα παίρνουμε όλα τα έσοδα τα οποία πρέπει να εισπράττουμε από παντού, 

είδαμε ότι πάλι εξακολουθούμε να έχουμε μια υστέρηση εσόδων, ένα έλλειμμα άρα πρέπει να 

καλύψουμε το έλλειμμα αυτό και δεν μπορούμε να παίξουμε να πούμε θα καλύψουμε το μισό 

έλλειμμα πρέπει να καλύψουμε το μισό έλλειμμα, πρέπει να καλύψουμε το έλλειμμα στο 

σύνολο, άρα πρέπει να υπάρξει μία πρόταση η οποία να μας δίνει τόσα έσοδα που να καλύπτει 

τα έξοδά μας.  

Είπα λοιπόν, εάν νομίζετε ότι μπορεί να υπάρξει άλλη τιμολογιακή λύση πέρα από αυτήν 

που σας προτείναμε με ευχαρίστηση θα ακούγαμε τις απόψεις σας, αλλά συγκεκριμένες απόψεις, 

αυτό είχα πει και περίμενα εάν τυχόν έχετε κάποια συγκεκριμένη άποψη, συγκεκριμένη πρόταση 

να την προτείνετε.  

κ. Αγγελίδης:  Εσείς δεν έχετε κάποια άλλη καλύτερη πρόταση από αυτήν που έχετε ήδη 

φέρει, έτσι μάλιστα.  

κ. Δήμαρχος: Όχι.  

κ. Πρόεδρος:   κ. Σίμογλου, έχετε τον λόγο, θα παρακαλέσω τους συναδέλφους, κ. 

Σίμογλου, 10 λεπτά είναι ο χρόνος για τους αρχηγούς των συνδυασμών διότι το θέμα νομίζω 

έχει συζητηθεί. 

κ. Σίμογλου:  Βλέποντας κ. Πρόεδρε και κ. Συνάδελφοι την εισήγηση η οποία είχε έλθει 

και την προηγούμενη φορά, γράφει ότι στις 3-3-2003 υπεβλήθη προφορικά ή μάλλον εδόθη 

εντολή προφορικά από τον κ. Δήμαρχο (στις επιχειρήσεις) η ΔΕΥΑΣ να τον ετοιμάσουν και να 

τον ενημερώσουν πλήρως για τα οικονομικά της ΔΕΥΑΣ και στις 26 του μηνός έρχεται το 

προηγούμενο Δ.Σ. η εισήγηση η οποία καταλήγει σε ξεκάθαρα χωρίς να ασχολείται με 

οτιδήποτε άλλο ότι πρέπει να μπουν αυξήσεις και μάλιστα αυξήσεις τις οποίες προσφιλώς 

ορισμένες εφημερίδες χαρακτηρίζουν προπατορικές αυξήσεις που ο μεν κ. Λογοθετίδης σε 

τηλεοπτική του παρουσία μίλησε για μέχρι 50% ο κ. Δήμαρχος μίλησε για 35%.  
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Εγώ δε από έναν υπολογισμό που κάνω και θα δούμε ποιος θα αντέξει μετά από 4 μήνες 

όταν θα βγουν οι λογαριασμοί ολοκληρωμένοι, υπολογίζω ότι θα φτάνουν γύρω στα 70% για 

τον μέσο καταναλωτή και τον καταναλωτή τον μεγάλο και δεν λέω τώρα τον βιομήχανο που έχει 

βιομηχανία και χρησιμοποιεί νερό για τον τοματοπολτό παράδειγμα θα φτάνει και μέχρι το 

500%, όταν πάμε από τα 31 λεπτά που είναι σήμερα στο 1,50 € έχουμε μια αύξηση γύρω στα 

500% είναι λίγη αυτή αλλά είναι μία αύξηση η οποία είναι αυτός ο αριθμός.  

Η μείωση προσωπικού που μας μίλησε ο κ. Δήμαρχος είχε να κάνει με δικές του 

προτάσεις μέσα στην εισήγηση δεν είδαμε τίποτε γι’ αυτό, αλλά από την άλλη πλευρά μας λένε, 

μας είπατε και μας είπε και ο κ. Δήμαρχος ότι υπάρχουν γύρω στις 6000 υδρόμετρα τα οποία δεν 

λειτουργούνε και ότι το προσωπικό δεν επαρκεί και ότι πιθανώς θα χρησιμοποιήσουμε μια 

ιδιωτική εταιρία για να μπορέσουμε να τα ελέγξουμε όλα να τα αλλάξουμε, να τα διορθώσουμε 

οτιδήποτε άλλο να κάνουμε αυτή η ιδιωτική εταιρία δεν είναι προσωπικό; Δεν θα πληρώσουμε 

αυτήν την εταιρία;  

Εκείνα εγώ που είδα ήταν ότι στην εισήγηση μέσα υπήρχε ένας λογιστικός ισοσκελισμός 

εσόδων – εξόδων δεν έχω καμία αμφιβολία ότι η λογιστική οικονομική υπηρεσία λειτουργεί 

καλά στη ΔΕΥΑΣ.  

Αλλά εμείς, ο Σερραϊκός λαός δεν εξέλεξε ούτε λογιστές ούτε οικονομολόγους. Εξέλεξε 

Δήμαρχο για να μας δώσει ιδέες, να μας δώσει προτάσεις, να μας δώσει σκέψεις ώστε να 

μπορούμε να κάνουμε ισολογισμούς χωρίς την απλούστατη των μεθόδων η οποία είναι δώστε 

λεφτά παραπάνω και κλείσαμε, αυτό το ξέρουν όλοι αλλά δεν είναι αυτά τα πράγματα λύσεις κ. 

Πρόεδρε, και κάνω μια απλή ερώτηση εάν η κατανάλωση του νερού λόγω των αυξήσεων που 

έρχονται μειωθεί κατά 20% το ξέρουμε στην Αθήνα όταν υπήρξε λειψυδρία αύξησαν την τιμή 

του νερού για να εξαναγκάσουν τους κατοίκους να μειώσουν την κατανάλωση του νερού γιατί 

είχαν πρόβλημα της λειψυδρίας αλλά μ’ αυτόν τον τρόπο είχαν μια μείωση τουλάχιστον 20% 

της κατανάλωσης όταν πέσει έτσι η κατανάλωση δεν θα μειωθούν τα έσοδα; Δηλαδή τι θα 

κάνουμε μετά ένα χρόνο παράδειγμα, θα ξαναπούμε ναι μεν κάναμε λάθος οι αυξήσεις δεν είναι 

αρκετές και θα βάλουμε καινούργιες αυξήσεις ή θα δηλώσουμε ότι επτωχεύσαμε και ο μεν 

αείμνηστος Χαρίλαος Τρικούπης το είπε το δυστυχώς επτωχεύσαμε αλλά είχε διπλασιάσει την 

Ελλάδα.  

Εμείς τι θα πούμε, διπλασιάσαμε τα τέλη ύδρευσης και παρ’ όλα αυτά επτωχεύσαμεν και 

κάτι ακόμα θέλω να πω ότι πάλι τηλεοπτικά το ακούσαμε η αύξηση τελικά δεν είναι ούτε δύο 

σουβλάκια το μήνα ή κάτι τέτοιο, δεν ξέρω αν είναι δύο ή δέκα δύο σουβλάκια, εκείνο που έχει 

σημασία υπάρχουν άνθρωποι οι οποίοι δεν τα έχουν αυτά τα δύο σουβλάκια, δεν έχουν την 

οικονομική δυνατότητα να τα έχουνε και φοβάμαι ο κ. Δήμαρχος έχει ξεκόψει από την επαφή με 

τον κόσμο, είχε έλθει σε επαφή κατά την προεκλογική περίοδο και παλιότερα και τώρα αλλά 

ξέχασε ότι υπάρχουν πολλοί, πάρα πολλοί Σερραίοι οι οποίοι είναι άνεργοι και το τι σημαίνει 

ανεργία, σημαίνει πείνα, κατά συνέπεια αν αθα μπορούσε να πάρει και αυτά τα δύο σουβλάκια 

τώρα δεν τα τρώει γιατί τα δίνει στη ΔΕΥΑΣ, πάλι δημιουργούμε πρόβλημα γι’ αυτούς τους 

ανθρώπους.  

Πριν από χρόνια, λίγα χρόνια θυμάστε όλοι φαντάζομαι, ο κ. Σημίτης είχε καλέσει έναν 

διακεκριμένο καθηγητή τον κ. Σπράου όλοι τον ξέρουμε, τον οποίο ζήτησε κάνε μας μία μελέτη 

να σώσουμε το ασφαλιστικό σύστημα, δεν πάμε καλά και το έκανε ο κ. Σπράου μαζί με 

συνεργάτες διακεκριμένους και από την Ελλάδα και από την Ευρώπη κ.λπ., και τι είχε κάνει 

όλοι το ξέρουμε, ότι να μην βγει κανένας συνταξιούχος αν δεν γίνει 70 χρονών τότε θα επέλθει η 

ισορροπία στα ασφαλιστικά ταμεία και δεν θα  έχουν πρόβλημα.  

Κι όμως αυτό το σύστημα δεν το αποδέχτηκε ούτε ο κ. Σημίτης ούτε ο κ. Καραμανλής 

και εν πάση περιπτώσει ούτε ένα από τα πολιτικά κόμματα, είπανε βρείτε άλλους τρόπους, δεν 

γίνεται να βάζουμε τον εργαζόμενο να δουλεύει ως τα 70 και μετά να βγει συνταξιούχος,  πρέπει  
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λοιπόν να βρούμε άλλους τρόπους και βρίσκουν τρόπους και δεν βούλιαξε η Ελλάδα και δεν 

βούλιαξαν ακόμη τα ασφαλιστικά ταμεία και θα μπορέσουν να ανορθωθούν εάν υπάρξουν άλλοι 

διορθωτικοί μηχανισμοί ή εν πάση περιπτώσει εάν οτιδήποτε να γίνει είναι σε ένα βάθος χρόνου 

ώστε να μην αντιμετωπίζει οξεία προβλήματα.  

Και κάτι ακόμη, εάν υπάρχει μια βιομηχανία γύρω μας η οποία δεν πάει καλά και εκεί 

στον ρουχισμό βαστάει, πουλάει προϊόντα, δεν πηγαίνει καλά, αναγκάζεται να έχει παθητικό τι 

κάνει; Αυξάνει την τιμή του προϊόντος και από εκεί και πέρα αυξάνει τα έσοδά της και 

ισολογίζεται νομίζω ότι θα πετύχει το αντίθετο να βουλιάξει, δεν θα αγοράσει κανείς, τα 

προϊόντα της, δηλ. εμείς εκμεταλλευόμαστε ότι έχουμε μονοπωλιακό είδος και ενώ είμαστε όλοι 

κατά των μονοπωλίων τώρα μονοπωλιακά σκεπτόμενοι ότι θέλετε δεν θέλετε θα το πληρώσετε, 

εμείς κάνουμε ισολογισμό, δεν πρέπει να σκεφτούμε και άλλες λύσεις και μεθόδους και βέβαια 

έρχομαι σ’ αυτό το οποίο μας έθεσε ο κ. Δήμαρχος στο προηγούμενο Δ.Σ και είπε φέρτε 

προτάσεις αλλά όχι σκέψεις, προτάσεις ισολογισμένες που σήμαινε ότι έπρεπε να πάρουμε το 

μολύβι και το χαρτί, να υποκαταστήσουμε τη ΔΕΥΑΣ, όλοι να καθίσουμε, τόσα κυβικά, τόσα 

χρήματα κ.λπ. κ.λπ. και στο τέλος να πούμε τόσα έσοδα, τόσα έξοδα, ισοπαλία.  

Αυτό κατά την γνώμη μου κ. Πρόεδρε, δύο πράγματα μπορεί να σημαίνει, ή ότι και ο 

ίδιος ο Δήμαρχος δεν πιστεύει ότι οι προτάσεις που είχαν ήταν και οι καλύτερες και θέλει να 

δώσετε κάτι άλλο που ενδεχομένως και ο ίδιος δεν τις σκέφτηκε ή δεν μπορεί να σηκώσει τις 

αντιδράσεις των Σερραίων οι οποίοι αντιδρούν σε τέτοιες αυξήσεις και ζητάει συνενόχους. 

Αυτήν την χάρη δεν θα την κάνουμε κ. Πρόεδρε σε κανέναν. Εάν νομίζει ο κ Δήμαρχος ότι έχει 

δυσκολίες, ότι δεν έχει την ικανότητα να προτείνει ουσιαστικά μέτρα για την εξυγίανση της 

ΔΕΥΑΣ είτε γιατί πραγματικά ουδέποτε είχε λύσεις, είτε γιατί δεν μπορεί να πάρει αποφάσεις, 

την προηγούμενη φορά το διώξαμε το θέμα, τότε ας παραχωρήσει την ΔΕΥΑΣ στην 

αντιπολίτευση και να είστε σίγουροι ότι θα βρούμε τον τρόπο και προτάσεις να δώσουμε και 

λύσεις να δώσουμε και ανόρθωση μπορούμε να κάνουμε.  

Βέβαια μιλήσατε για μια μείωση της τιμής του νερού μετά μία 3ετία θα εξυγιανθεί η 

ΔΕΥΑΣ, 3 χρόνια  και μετά από 3 χρόνια θα μειώσουμε την τιμή του νερού, ερωτώ γιατί μετά 3 

χρόνια, δηλαδή πριν από τις εκλογές ή μένουμε στην λογική του πασά που σε ένα δωμάτιο που 

ήταν για 3 τους έκανε πέντε, μετά επτά, μετά δέκα και όταν το πράγμα παραπόνεσε έβγαλε τους 

πέντε και έμειναν οι πέντε και από εκεί και πέρα ήταν όλοι ευχαριστημένοι.  

Τελειώνοντας κ. Πρόεδρε θέλω να πω τα εξής, εάν δεν δούμε ουσιαστικές ρυθμίσεις οι 

οποίες θα μας πείθουν ότι η ΔΕΥΑΣ μπαίνει σε μια άλλη λογική πέραν την ποροεισπρακτικής, 

εάν δεν δούμε καινοτόμες ιδέες οι οποίες θα μας πείθουν ότι πράγματι η ΔΕΥΑΣ θα έχει πλέον 

πολύ καλύτερη απόδοση από ότι είχε μέχρι σήμερα. Εάν δεν δούμε ότι αυτά που λέμε ότι θα 

εισπράττονται ότι πράγματι εισπράττονται και αυτό θα το δείξει ο χρόνος γιατί κανείς δεν 

ξεκινάει με κακές προθέσεις.  

Εγώ δεν πιστεύω ότι κανένας Δήμαρχος έχει την κακή πρόθεση να μην εισπράττει 

χρήματα. Όλοι το θέλουν, κάπου σκαλώνει η ιστορία δεν ξέρω που, δεν έχει σημασία, θα 

πειστούμε ότι δεν υπάρχει πρόβλημα όταν θα τελειώνει ο χρόνος και θα δούμε τότε πραγματικά 

τι εισπράττεται και δεν εισπράττεται, ε λοιπόν αν δεν δούμε όλα αυτά τα πράγματα τότε και 

εμείς σήμερα δεν είμαστε διατεθειμένοι να δεχθούμε καμία απολύτως αύξηση, απλώς κάτι θα 

πω που το είπα, επαναλαμβάνω, εάν θέλετε έσοδα κ. Δήμαρχε, δώστε στον κόσμο άφθονο νερό.  

Η πόλη κολυμπάει σε έναν υδροφόρο ορίζοντα, προηγουμένως είπα δύο κουβέντες, ένα 

μέτρο από κάτω μπλέκουμε σε νερό, δώστε τον κόσμο να καταναλώσει νερό να αυξηθούν τα 

έσοδά σας, ο κόσμος θα χαίρεται ένα πολυτιμότατο αγαθό που θα έχει και η ΔΕΥΑΣ θα έχει 

έσοδα. Αυτή είναι μία πρόταση μια και θέλετε να ακούσετε πρόταση, πιστεύω, τελειώνω κ. 

Πρόεδρε, τότε να είστε σίγουροι εάν κάποιος κάνει κάτι με την θέλησή του θα είναι 

διατεθειμένος να πληρώσει την τιμή του νερού του οποίου πραγματικά θα καταναλώσει και ότι 

την τιμή του νερού που του επιβάλλουν να πληρώσει. Ευχαριστώ.  
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κ. Αγγελίδης:   κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, κ.κ. Σύμβουλοι, πριν καταθέσουμε τις απόψεις 

μας και τις προτάσεις μας σχετικά με την τιμολογιακή πολιτική της ΔΕΥΑΣ θα ήθελα να 

διατυπώσω κάποιες σκέψεις μου σχετικά με αυτά που ακούστηκαν και ελέχθησαν τις τελευταίες 

μέρες γύρω από αυτό το θέμα.  

Καταρχήν θα ήθελα να τονίσω ότι δεν είναι δυνατόν να αμφισβητηθεί από κανέναν, η 

άσχημη οικονομική κατάσταση της ΔΕΥΑΣ, δεν χρειάζεται να ξαναεπαναλάβω οικονομικά 

στοιχεία που υπάρχουν στην έκθεση του Δ/ντή των οικονομικών και Δ/κών υπηρεσιών της 

ΔΕΥΑΣ. Δύο στοιχεία μόνο φτάνουν 1,5 δις το οικονομικό άνοιγμα της ΔΕΥΑΣ από την ίδρυση 

της μέχρι τέλος 2002 και χρωστάει η ΔΕΥΑΣ σε δάνεια και σε τρίτους 3 δις δρχ και πάνω, τα 

λέω σε δρχ για να καταλαβαίνει καλύτερα ο κόσμος.  

Το γεγονός ότι η ΔΕΥΑΣ έχει περιέλθει σε δεινή οικονομική θέση δεν σημαίνει ότι 

εμείς, το είπα και στο προηγούμενο Δ.Σ., ότι δεν αναγνωρίζουμε τον ρόλο, την προσφορά και το 

έργο της Επιχείρησης στην Δημόσια υγεία, στο περιβάλλον και γενικότερα στην Σερραϊκή 

κοινωνία.  

Φυσικά θα μπορούσε να είχε αποφευχθεί αυτή η όχι ευχάριστη οικονομική κατάσταση 

στην οποία βρίσκεται αυτή τη στιγμή η ΔΕΥΑΣ αν ασκούνταν από την ίδρυσή της μέχρι τέλους 

του 2002 μια καλή οικονομική διαχείριση. Το σοβαρό οικονομικό πρόβλημα της ΔΕΥΑΣ κατά 

τη διάρκεια των δύο τελευταίων τετραετιών προσωπικά εγώ όπως και το γενικότερο οικονομικό 

πρόβλημα του Δήμου το τόνισα ιδιαίτερα στις συνεδριάσεις του Δ.Σ. και αυτό αποδεικνύεται 

φυσικά και από τα πρακτικά των αποφάσεων εκείνων των συζητήσεων ασκούσα σκληρή αλλά 

εποικοδομητική κριτική και σχεδόν πάντα, σχεδόν πάντα, πλην ελαχίστων περιπτώσεων, ψήφιζα 

υπέρ των αυξήσεων στην τιμή του νερού ή των τελών καθαριότητας, θέλοντας να βοηθήσω στην 

επίλυση του προβλήματος, του οικονομικού προβλήματος και της ΔΕΥΑΣ και του Δήμου, όμως 

τέτοιες αυξήσεις σ’ αυτό το ύψος που προτείνετε τώρα δεν υπήρξαν ποτέ και ούτε λέμε ότι δεν 

πρέπει να γίνουν αυξήσεις στην τιμή του νερού. 

Εμείς είχαμε το θάρρος και το είπαμε και προεκλογικά αλλά αυξήσεις στην τιμή του 

νερού της τάξης του 30% και 40% και πάνω φτάνουν μέχρι 250% με ένα πληθωρισμό που τρέχει 

με 4% δεν μας βρίσκει σύμφωνους.  

Εμείς σαν συνδυασμός, σαν Δημοτική Πρωτοβουλία Σερραίων, προεκλογικά είχαμε το 

πολιτικό θάρρος να επισημάνουμε το οικονομικό πρόβλημα της ΔΕΥΑΣ να το εκθέσουμε στον 

Σερραϊκό λαό, όπως επίσης με ειλικρίνεια λέγαμε στον Σερραϊκό λαό ότι κάποιες αυξήσεις στην 

τιμή του νερού είναι αναπόφευκτες, αυτά που λέω αποδεικνύονται από δελτία τύπου που 

στέλναμε στα Μ.Μ.Ε., από συνεντεύξεις μου στα Μ.Μ.Ε., από την κεντρική μου ομιλία.  

Είπε ο κ. Δήμαρχος και εμείς τα λέγαμε στις ομιλίες μας, στις γειτονιές αλλά που να τα 

ακούσετε εσείς. Όμως δεν γνωρίζαμε και την έκταση αυτή ότι έχει τόσο μεγάλη έκταση το 

πρόβλημα. Η Δ.Α., ο συνδυασμός, ¨Όλοι μαζί¨ του κ. Μωϋσιάδη, δεν κράτησε ειλικρινή στάση 

στο οικονομικό πρόβλημα της ΔΕΥΑΣ απέναντι στον Σερραϊκό λαό.  

Δεν θυμάμαι εγώ σε καμία συνέντευξή στα Μ.Μ.Ε. ο κ. Μωϋσιάδης να είχε πει κάτι γι’ 

αυτό το θέμα να θίξει το οικονομικό πρόβλημα της ΔΕΥΑΣ, δεν θυμάμαι σε κεντρική ομιλία να 

είπε κάτι, τώρα στις γειτονιές αν ειπώθηκε κάτι τέτοιο… Λοιπόν, λέτε δεν γνωρίζατε την έκταση 

του προβλήματος και ποιος σας εμπόδιζε να μάθετε την έκταση του προβλήματος και ποιος σας 

εμπόδιζε να μάθετε την έκταση του προβλήματος οι υπηρεσίες, οι οικονομικές και διοικητικές 

υπηρεσίες της ΔΕΥΑΣ είναι φιλόξενες και πρόθυμες να δώσουν όποιες λεπτομέρειες θέλει ο 

καθένας και να ενημερωθεί με τον καλύτερο τρόπο.  

Όμως είχατε και τον σημερινό Αντιδήμαρχο της ΔΕΥΑΣ, ήταν μέλος του Δ.Σ. της 

ΔΕΥΑΣ κατά την διάρκεια της προηγούμενης δημαρχιακής θητείας και ήξερε πολύ καλά τι 

συμβαίνει, αλλά έστω από την στιγμή που δεν γνωρίζετε την έκταση του προβλήματος τους 

απαντούσατε  με  τόση  ευκολία με το σύνθημα,  ο  Μωϋσιάδης  έχει  τις λύσεις και μετεκλογικά  
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όμως 10 Ιανουαρίου 2003 δηλώνατε στις τηλεοράσεις ότι δεν είναι στους άμεσους στόχους και 

στις προτεραιότητες της Δ.Α. οι αυξήσεις των τελών.  

Όσους διαφώνησαν μαζί σας κ. Δήμαρχε μ’ αυτές τις αυξήσεις τους αποκαλέσατε 

λαϊκιστές, είπατε ότι λαϊκίζουν, νομίζω δεν είναι σωστό μ’ αυτό που λέτε δηλ. δεν δέχεστε την 

διαφωνία, δεν δέχεστε την διαφορετική άποψη που μπορεί να έχει κάποιος και τουλάχιστον 

εσείς για λαϊκισμό δεν μπορείτε να μιλάτε, αφού εμφανιστήκατε στα δημοτικά πράγματα τρεις 

μήνες πριν από τις δημοτικές αρχές, σαν τον μάγο με τα δώρα με τον λαϊκιστικό σύνθημα ¨Ο 

Μωϋσιάδης έχει τις λύσεις¨.  

Άκουσα να λέτε ότι όλοι θα πληρώσουν νερό, και σας ρωτάω γιατί μέχρι τώρα δεν 

πληρώνουν όλοι νερό, τρεις μήνες πέρασαν πριν προβείτε σ’ αυτές τις αυξήσεις, πριν ζητήσετε 

αυτές τις θυσίες από τον Σερραϊκό λαό, έπρεπε να βάλετε όσους δεν πλήρωναν νερό να 

πληρώσουν νερό, για να δείξετε ότι έχετε την πολιτική πράγματι βούληση να εξυγιάνετε την 

οικονομική κατάσταση της ΔΕΥΑΣ και μετά να προβείτε σ’ αυτές τις αυξήσεις και να ζητάτε 

αυτές τις θυσίες από τον Σερραϊκό λα΄.  

Άκουσα επίσης τον Δήμαρχο να λέει ¨σιγά τι είναι 3500 δρχ το μήνα;¨, φυσικά στις 

διάφορες αυξήσεις που επιβάλλονται αυτό είναι το συνηθισμένο επιχείρημα, σιγά την αύξηση 

τώρα 2000 δρχ το μήνα ή ένα χιλιάρικο ή τρία χιλιάρικά ή πέντε χιλιάρικα το μήνα, ο κ. 

Δήμαρχος εκφράζοντας μάλιστα και μία μοντέρνα οικονομική αντίληψη, μετέτρεψε τις αυξήσεις 

σε σουβλάκια και είπε τι είναι δύο σουβλάκια είναι. Όμως κ. Δήμαρχε οι πολίτες κάθε λίγο 

καλούνται να δώσουν δύο σουβλάκια εδώ, δύο σουβλάκια εκεί, πέντε σουβλάκια παραπέρα και 

στο τέλος θα μείνουν χωρίς σουβλάκια απ’ ότι φαίνεται θα μείνουν με το καλαμάκι στο χέρι.  

Οι εποχές δεν είναι εύκολες, οι οικονομική συγκυρία είναι δύσκολη, οι πολίτες κάθε λίγο 

από την τσέπη τους όλο και κάτι δίνουν στις διάφορες αυξήσεις των αγαθών ενώ είναι γνωστό 

ότι το εισόδημα της μεγάλης πλειοψηφίας των πολιτών, μισθωτοί, συν/χοι, ελεύθεροι 

επαγγελματίες, άνεργοι δεν αυξάνεται παράλληλα.  

Είπατε επίσης στις τηλεοράσεις φυσικά, το φέρνω θέμα στο Δ.Σ. για να τους ξεγυμνώσω, 

να τους εκθέσω για να ξεγυμνώσω όσους διαφωνούν μαζί μου, μας τρομάξατε, μα τι τρομάρα 

πήραμε κ. Δήμαρχε δεν μπορείτε να το φανταστείτε. Όμως πρέπει να σας πω ότι εμείς σαν 

Δημοτική Πρωτοβουλία Σερραίων έχουμε όλη την καλή θέληση να καταθέσουμε τις προτάσεις 

μας, να καταθέσουμε την δική μας λύση γιατί θέλουμε να βοηθήσουμε τον Δήμο, θέλουμε να 

βοηθήσουμε τους Δημότες, αλλά θέλουμε να βοηθήσουμε και εσάς την Δ.Α. ξέρετε τι 

προβλήματα θα δημιουργηθούν σε πολλούς πολίτες, ξέρετε ότι θα υπάρξουν πολίτες που δεν θα 

μπορούν να πληρώσουν νερό μ’ αυτές τις τιμές που προτείνετε.  

Ποιο ήταν το δικό μας πολιτικό σκεπτικό της πρότασής μας; Είπαμε εμείς αντί να 

καλύψετε το οικονομικό άνοιγμα της ΔΕΥΑΣ σε τρία χρόνια όπως λέτε, εσείς καλύψτε το σε 

μεγαλύτερο βάθος χρόνου στα έξι χρόνια λέμε εμείς αλλά με όσο το δυνατόν μικρότερες 

αυξήσεις.  

Το δικό σας το σκεπτικό είναι όχι μεγαλύτερες αυξήσεις, αλλά σε μικρότερο χρονικό 

διάστημα στα τρία χρόνια θα καλυφτεί το οικονομικό άνοιγμα λίγο πριν δηλαδή από τις εκλογές. 

κ. Δήμαρχε σας παρακαλώ τελειώνω, ας πέρασε ο χρόνος δεν πειράζει, λοιπόν ο κ. Δήμαρχος 

ζήτησε να ξανασυζητηθεί το θέμα και θα τ’ ακούσει, λοιπόν μη μου κόβετε τώρα κ. Νυκτοπάτη 

δεν χάθηκε ο κόσμος τώρα μη κολλάτε στα δύο και τρία λεπτά σας παρακαλώ, τώρα σας 

παρακαλώ, δηλαδή κάνετε μια συζήτηση με το όπλο στο κρόταφο, για όνομα του θεού.  

κ. Πρόεδρος:  Δεν σας κόβω, σας επισημάνω την ώρα και στον κ. Σίμογλου είπα τα ίδια 

κ. Αγγελίδη, έχετε δύο λεπτά, δεν σας διακόπτω ποτέ, απλώς σας επισημάνω την ώρα, σας 

παρακαλώ.  

κ. Αγγελίδης:   Λοιπόν το σκεπτικό της Δ.Α. για την τιμολογιακή πολιτική είναι σε τρία 

χρόνια να καλυφτεί το άνοιγμα με μεγάλες αυξήσεις, αυτά κ. Δήμαρχε και σε ένα χρόνο 

μπορείτε να καλύψετε το άνοιγμα, κάντε ακόμα μεγαλύτερες αυξήσεις θα έχετε και περίσσευμα.  

20 



Όμως εσείς βλέπετε σαν χρονικό ορίζοντα κάλυψης του οικονομικού ανοίγματος την 

προεκλογική περίοδο, δεν ξέρω ποια είναι τα σχέδιά σας, πως σκέπτεστε, όμως δεν πρέπει εμείς 

να σκεφτούμε έτσι αυτό που πρέπει να σκεφτούμε να σκεφτούμε είναι πως θα επιβαρύνουμε όσο 

γίνεται λιγότερο τους δημότες, έτσι πρέπει να σκεφτόμαστε και έρχομαι στην πρόταση μας, 

εφόσον θέλετε να σας αναλύσουμε μια και την πρότασή μας αυτό το σκεπτικό να το 

αναλύσουμε και με αριθμούς δεν έχουμε πρόβλημα θα το αναλύσουμε και με αριθμούς έτσι για 

να σας βοηθήσουμε.  

Τι προτείνουμε εμείς, 1ον εισφορά σε κάθε λογαριασμό για τα πρώτα τρία χρόνια 

εισφορά σε κάθε λογαριασμό θα σας πω και τον νούμερο, μετά το τρίτο έτος καταργείται η 

εισφορά, δηλαδή εισφορά 2003, εισφορά 2004 σε κάθε λογαριασμό, εισφορά 2005, 1-1-2006 

καταργείται η εισφορά και συγκεκριμένα τώρα ποιο είναι το ύψος της εισφοράς για τα έτη 2003 

και 2004 εισφορά σε κάθε λογαριασμό 11 € για το έτος 2005, εισφορά σε κάθε λογαριασμό έξι 

€, μετά το τρίτο έτος όπως είπα και προηγουμένως και συγκεκριμένα από 1-1-2006 καταργείται 

η εισφορά και προτείνουμε την εισφορά και δεν την ενσωματώνουμε, δεν ενσωματώνουμε το 

ποσό αυτό στην τιμή του νερού διότι εάν το ενσωματώσουμε πέταξε το πουλί, δεν ξαναβγαίνει, 

συμφωνώ απόλυτα μ’ αυτό που λέει και ο κ. Αναατασιάδης, γι’ αυτό φωνάζει ο άνθρωπος. Εάν 

δεν ενσωματωθούν αυτά στην τιμή δεν βγαίνουνε, ενώ η εισφορά καταργείται ανά πάσα στιγμή. 

2ον για τα τρία πρώτα χρόνια 2003, 2004 και 2005 αύξηση της τιμής του νερού κατά 10% μετά 

το τρίτο έτος που καταργείται η εισφορά αύξηση της τιμής του νερού για τα επόμενα 2 χρόνια 

2006 και 2007 αύξηση 15%.  

Το έτος 2008 αύξηση της τιμής του νερού 1190 και πλέον από το 2009 και μετά 

καλύπτεται το οικονομικό άνοιγμα της ΔΕΥΑΣ και αναπροσαρμόζονται οι τιμές του νερού στο 

επίπεδο του πληθωρισμού από εκεί και πέρα.  

Με αυτήν την τιμολογιακή πολιτική θα επιβαρυνθούν πολύ λιγότερο οι Σερραίοι δημότες 

απ’ αυτήν που προτείνετε εσείς και το οικονομικό άνοιγμα θα καλυφθεί σε 6 χρόνια, αν το πάμε 

φυσικά πιο μακριά ακόμα λιγότερο μπορούμε να επιβαρύνουμε τους συνδημότες μας.  

Αυτήν την πρότασή μας αναλυτικά την οποία επεξεργάστηκε η οικονομική ομάδα της 

Δημοτικής Πρωτοβουλίας Σερραίων σας την καταθέτω για να την πάρει ο Πρόεδρος, λοιπόν, ότι 

ερωτήσεις φυσικά έχετε ευχαρίστως να σας απαντήσουμε, αν σε κάτι δεν μπορώ να σας 

απαντήσω, έχουμε τον υπεύθυνο της οικονομικής ομάδας που είναι και οικονομολόγος και αν 

δεν μπορώ να απαντήσω εγώ θα δώσει απαντήσεις ο υπεύθυνος της οικονομικής ομάδας του 

συνδυασμού μας, ολοκληρώνοντας ζητούμε να πάρετε πίσω την απόφαση αυτή του Δ/κού 

Συμβουλίου της ΔΕΥΑΣ με τις απαράδεκτες αυτές αυξήσεις, θα δημιουργηθούν προβλήματα σε 

πολλούς πολίτες, δεν είναι δυνατόν να λύνουμε τα προβλήματα με την λογική της ψυχρής 

αριθμητικής, τόσα μου λείπουν, τόσα χρειάζομαι, τόσα προσθέτω, πέτυχα τον στόχο μου. 

Υπάρχει και η κοινωνική διάσταση του θέματος, δεν εγκρίνουμε την απόφαση του Δ/κού 

Συμβουλίου της ΔΕΥΑΣ για δύο λόγους: 1ον πριν ληφθεί αυτή η απόφαση στην πράξη όχι στα 

λόγια να πληρώσουν νερό όλοι οι Σερραίοι δημότες και μετά να παρθεί η απόφαση για αυξήσεις 

στην τιμή του νερού και 2ον λόγος που δεν εγκρίνουμε την τιμολογιακή αυτή πολιτική διότι δεν 

είναι δυνατόν με έναν πληθωρισμό που τρέχει με 4% να γίνονται αυξήσεις της τάξης του 30% 

του 40% και πάνω από το 100%. 

Εμείς ψηφίζουμε αυτήν την πρόταση που καταθέτουμε, την καταθέσαμε ήδη στο 

Προεδρείο του Δ.Σ. και παρακαλώ κ. Πρόεδρε αυτή την πρόταση η αναλυτική να γραφεί και στα 

πρακτικά της σημερινής συνεδρίασης. Ευχαριστώ. 

κ. Σαουλίδης: κ. Δήμαρχε, αγαπητοί συνάδελφοι στην προηγούμενη συνεδρίαση 

ειπώθηκαν αρκετά πράγματα, απάντησε ο Δήμαρχος, πιστεύω ότι ήταν χρήσιμη η κουβέντα 

παρόλο που έγινε στην προχωρημένη ώρα εμείς είχαμε μάλλον ή την τύχη ή την ατυχία στις δύο 

Δημαρχιακές μας θητείες με υστέρηση 13 χρόνων να ξεκινήσουμε να ιδρύσουμε της ΔΕΥΑ.  
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Είχαμε μια πολύ μεγάλη υστέρηση σε σχέση με τις άλλες πόλεις οι οποίες είχαν 

προχωρήσει σε υποδομές, είχαν κάνει μια πολύ σημαντική προσπάθεια παρόλα αυτά πιστεύω η 

τολμηρή εκείνη επιλογή η οποία είχε και πολιτικό κόστος που δεν το σκεφτήκαμε, απέδειξε ότι 

ήταν ότι πιο σημαντικό και ότι πιο καλύτερο θα μπορούσε να γίνει σ’ αυτόν τον Δήμο.  

Ήδη το είχαμε πει και την άλλη φορά, εκτελέστηκαν έργα ύψους 11 δις και άρχισαν και 

εκτελούνται έργα άλλα 5 δις, είναι έργα που σε καμιά περίπτωση ….  

Έτσι και σήμερα δεν θα πούμε λόγια εμείς, πιστεύουμε στα μεγάλα έργα και αυτά 

στηρίζουμε και στηρίζουμε όλα αυτά τα χρόνια, έτσι θα κάνουμε και από την θέση της 

αντιπολίτευσης.  

Θέλω όμως κάποια πράγματα επειδή υπάρχει ένα θέμα, υπάρχει ένα θέμα οικονομικό, 

εγώ θέλω να ξεκαθαρίσω το εξής, για να γίνει κατανοητό από όλους τους συναδέλφους και από 

τους συνδημότες μας, αν η προηγούμενη διοίκηση έπαιρνε μια επιχείρηση χωρίς υποχρεώσεις 

στο τέλος της τετραετίας, και αυτό είναι νούμερα συγκεκριμένα και αυστηρά θα είχε κέρδη το 

ξεκαθαρίζουμε αυτό κ. Δήμαρχε, το ξέρετε μπορεί να το δούμε αναλυτικά και τα έσοδα από 

όλες τις πηγές αλλά και τα έξοδα ήταν συγκεκριμένα, έγινε προσπάθεια, αυτά δεν ήλθαν από 

μόνα τους και διακοπές όπως είπα την προηγούμενη φορά και δεν θέλω να σας ξανακουράσω 

γίναν και κυνήγι υπήρχαν πάρα πολλοί κακοπληρωτές και όταν εννοώ κακοπληρωτές, δεν εννοώ 

ότι κάποιοι πληρώνουν κάθε οκτώ μήνες, υπήρχαν κάποιοι συνδημότες μας οι οποίοι δεν 

πλήρωναν καθόλου, για 5 και 6 χρόνια, αυτή την στιγμή δεν υπάρχει τέτοιο φαινόμενο.  

Ο κ. Αντιδήμαρχος το γνωρίζει πολύ καλά, ο κ. Λογοθετίδης γιατί στην προηγούμενη 

διοίκηση υπήρχε ομόφωνη απόφαση πως αυτό το φαινόμενο πρέπει να εξαλειφθεί, αλλά θα 

πρέπει να βλέπουμε πάντα ότι αυτό που μετράει πάνω απ’ όλα είπαμε, πρέπει να είμαστε 

χρήσιμοι, ευχάριστοι, να μπορούμε να είμαστε ανά πάσα στιγμή και δεν διαφωνούμε, εμείς 

πιστεύουμε ότι αυτήν την στιγμή υπάρχει μια οριακή περίοδος, είχαμε απώλειες, είχαμε απώλεια 

του 3% που είναι τουλάχιστον 300 εκ., δεν λέω για κάποια άλλα για να σας κουράσω και να 

επαναλάβω τα ίδια πράγματα. Θέλω να δούμε ένα άλλο στοιχεία, κατασκευάστηκαν έργα, θέλω 

να δούμε με προσοχή κυρίως, οι συνάδελφοι, οι τεχνικοί που ασχολούνται με την τεχνική 

κατασκευή, τι ποιότητα έργων έγινε και με τι κόστος, θα δούμε ότι για το βιολογικό 

συγκεκριμένο που ξέρετε είναι το πιο μεγάλο και το πιο … την περίοδο εκείνη τα έργα που 

γινόταν στο επίπεδο του βιολογικού καθαρισμού ήταν πολύ πιο, είχαν πολύ πιο μεγάλο κόστος 

από ότι κατασκευάσαμε εμείς το βιολογικό μας καθαρισμό και όπως και τονίζω ότι η ποιότητα 

του δικού μας έργου είναι από τα καλύτερα δυνατά έργα που έχουν κατασκευαστεί στον 

Ελλαδικό χώρο και αυτό οφείλεται στην πολύ καλή επίβλεψη των υπηρεσιών μας. Δηλαδή στην 

πολύ σχολαστική και ουσιαστική επίβλεψη των υπηρεσιών μας και αυτό δεν μπορεί να το 

αμφισβητήσει κανείς. Και για τα άλλα έργα πιστεύω ότι η τακτοποίηση των οικονομικών έχει 

σχέση με τα λογιστικά, με τα νούμερα, με τους αριθμούς, αλλά έχει σχέση και μ’ αυτά όταν 

κάνεις οικονομία στα έργα είναι πολύ μεγάλο θέμα, δεν είναι πολύ μικρό ταυτόχρονα 

προσπαθείς όλα αυτά τα μεγέθη να τα φέρεις σ’ ένα επίπεδο για να μπορείς να είναι σε ανοικτό 

επίπεδο.  

Αλλά σας λέω είχαμε απώλειες για τις οποίες κάναμε αγώνες, για να μην τις έχουμε και 

συνεχίζεται ο αγώνας ακόμη και σήμερα, ο προηγούμενος Δήμαρχος κ. Ζήσης Μητλιάγκας και 

σαν Πρόεδρος της …. τις τελευταίες μέρες πριν προκύψει το πρόβλημα της ασθένειάς του έκανε 

παραστάσεις στην Αθήνα για να μπορέσει να λυθεί το πρόβλημα αυτό του 3% το οποίο αφορά 

όλη την Ελλάδα, δεν αφορά μόνο εμάς.  

Ένα πολύ σημαντικό γεγονός είναι ότι αγοράστηκε ένα οικόπεδο σίγουρα με δάνειο που 

κόστισε 160 εκ. στην κοινωνία μας, στο Σερραϊκό λαό, θα το πληρώσει, αλλά χαίρομαι ιδιαίτερα 

στο καινούργιο σχέδιο στην καινούργια πρόταση, υπάρχει πρόταση με τις αυξήσεις, υπάρχει 

πρόθεση αξιοποίησης αυτού του χώρου και ανέγερση ιδιόκτητων γραφείων και εγκαταστάσεων 

για την Επιχείρηση.  
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Επειδή αυτή η Επιχείρηση έχει δώσει το στίγμα της ουσιαστικής παροχής υπηρεσιών σ’ 

αυτή την πόλη και μπορεί, έχει κάνει πάρα πολλά σ’ αυτήν την πόλη και μπορεί να κάνει και 

περισσότερα κυρίως πιστεύω με την κουβέντα που ανοίξαμε και με τον τρόπο τον οποίο 

τοποθετηθήκαμε, ότι κάνουμε αρκετά μεγάλη ζημιά, δηλαδή πρέπει να καταλάβουμε ότι οι 

επιχειρήσεις που έχουν αυτά τα χαρακτηριστικά σκεφτείτε και εάν αυτό γινόταν για την ΕΥΑΡ ή 

την ΕΥΔΑΠ, η οποία ΕΥΔΑΠ και ΕΥΑΡ μέχρι πριν από λίγα χρόνια δύο ή δυόμισι δεν θυμάμαι 

ακριβώς, δεν ήταν ανώνυμες εταιρείες, ήταν δημόσιες επιχειρήσεις και οι δημότες των Αθηνών 

και της Θεσσαλονίκης γιατί κάποιοι συμπολίτες μας εδώ λέγαν διάφορα ανέκδοτα ότι στην 

Κηφισιά πληρώνουν φθηνότερο νερό απ’ ότι στην πόλη των Σερρών. 

Οι Αθηναίοι και οι Θεσσαλονικείς δεν πληρώνουν το ειδικό τέλος που πληρώνουν 80% 

όλες οι επαρχιακές πόλεις από το 1980 και μετά. Αυτήν την στιγμή οι τιμές αυτών των 

επιχειρήσεων είναι σε άλλο επίπεδο, δεν είναι της στιγμής να πω σε ποιο οικονομικό επίπεδο 

βρίσκονται. Είναι θετικό κ. Δήμαρχε ότι δεσμευτήκατε ότι από την στιγμή που διασφαλιστεί το 

3% ότι θα έχουμε αυτόματη μείωση της τιμής 15% περίπου στην τιμή του νερού.  

Υπάρχει στην απόφαση και εκεί σας είδα πάλι θετικό στην προαστιακή αύξηση του 

πληθωρισμού από τα επόμενα χρόνια ότι και αυτό μπορούμε να το δούμε αυτό αντιλήφθηκα. 

Και ένα άλλο σημαντικό για μένα είναι ότι ξεκαθαρίσατε ότι από την στιγμή που γίνεται το 

δίκτυο και εγώ όπως βλέπω τους ρυθμούς των έργων πιστεύω σε ένα χρόνο από τώρα, λίγο 

παραπάνω το δίκτυο θα είναι γεγονός ότι έχουμε καινούργιες δεξαμενές, αποθέματα, έχουμε 

καινούργιο δίκτυο, το τονίσατε την προηγούμενη φορά, το λειτουργικό κόστος του πλέγματος 

νερού θα είναι μικρότερο, βάζετε ένα στοιχείο το οποίο θεωρώ θετικό ότι εκεί θα δούμε το 

κόστος και ίσως χρειαστεί να κάνουμε και παραπέρα μείωση για να μπορέσουμε να είμαστε 

μέσα στα πλαίσια της πολιτικής που είπατε ότι θα ακολουθήσετε.  

Εμείς όπως είπα και από την αρχή, επειδή θέλουμε να είμαστε συνεπείς σ’ αυτά που 

κάναμε μέχρι τώρα και σ’ αυτά που πρέπει να γίνουν και ευχόμαστε και πιστεύουμε και θα 

αγωνιστούμε και εμείς μαζί σας να γίνουν περισσότερα πράγματα, θεωρούμε ότι με την 

δέσμευση αυτή τη δική σας ότι οι αυξήσεις που προτείνονται ότι προτείνονται και έχουν σαν 

στόχο, προς την θετική ανάπτυξη της Επιχείρησης. 

κ. Περδίκης:  Εγώ θα συμπληρώσω τον φίλο μου τον Στέλιο, διαφωνώντας στην 

συνολική αντιμετώπιση του ζητήματος τιμολογιακή πολιτική στη ΔΕΥΑ γιατί πέρα των 

πραγματικών οφειλών της Επιχείρησης προς τρίτους και όχι μόνο, ουσιαστικά γίνεται και μια 

συστηματική προσπάθεια και όχι μόνο από πλευράς Δ.Α. για διόγκωση των οικονομικών 

υποχρεώσεων της Επιχείρησης χρησιμοποιώντας λογιστικά και άλλα στοιχεία και γίνομαι 

σαφέστατος.  

Μιλάνε για κάποια εκατομμύρια πολλά, χρέους της ΔΕΥΑΣ αθροίζοντας έναν αριθμό 

δανείων που σύνηψε είτε η ΔΕΥΑΣ είτε ο Δήμος Σερρών, μιλάμε το 1989 που δεν υπήρχε 

ΔΕΥΑΣ έτσι αλλά για έργα ύδρευσης, είτε το 1990 επίσης δεν υπήρχε η ΔΕΥΑΣ αλλά ήταν 

δάνεια για παράδειγμα του 1989 διάρκειας 20 ετών με λήξη τον Δεκέμβριο του 2009, τον 

Δεκέμβριο του 2010, του 2009, του 2014, του 2016 μεταφέρουμε το σύνολο των 

τοκοχρεωλυτικών δόσεων του εξαμήνου Β’ του 2016 τα μεταφέρουμε μέσα στα ελλείμματα που 

έχει σήμερα η επιχείρηση και τα μεταφέρουμε σκοπίμως για να δικαιολογήσουμε και την 

ενδεχόμενη όχι καλή διαχείριση όσων διαχειρίστηκαν τα πράγματα της ΔΕΥΑΣ από το 1992 

έως και τώρα, γιατί σ’ αυτό το τελευταίο ήταν σαφής ο κ. Δήμαρχος τουλάχιστον σε Δημόσια 

παρουσία του, ότι δημιουργήθηκαν σε 10 χρόνια λειτουργίας ΔΕΥΑΣ και φταίνε όλες οι 

Διοικήσεις της ΔΕΥΑΣ από την ημέρα που στήθηκε μέχρι και σήμερα.  Αν έχει αυτήν την 

εντύπωση γιατί να μην αποδεχτεί την αντιπρόταση ότι αφού αποδέχεται ότι δημιουργήθηκαν 

αυτά τα ελλείμματα σε 10 χρόνια να πάμε να τα ισοσκελίσουμε σε 10 χρόνια από σήμερα και 

έπειτα.  
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Αλλά ούτε έτσι είναι τα πράγματα γιατί δείτε κάτι το οποίο εμφανίζεται τελείως 

λογιστικά, όμως θα τολμήσω να το αναφέρω, αποσβέσεις και να ξεκαθαρίσουμε και ποιος είναι 

ο ρόλος της ΔΕΥΑ οι αποσβέσεις ενδεχόμενα είναι ένα χρήσιμο εργαλείο λογιστικό και κύρια 

φορολογικό για μία ιδιωτική εταιρεία ή μια προσωπική εταιρεία σε μια εταιρεία μια επιχείρηση 

όμως του χαρακτήρα κοινωφελούς που έχει η ΔΕΥΑΣ και η κάθε ΔΕΥΑ δεν νομίζω ότι στέκει, 

δηλαδή υποχρεώνει και έτσι εμφανίζονται δήθεν ελλείμματα από τις χρήσεις τόσων ετών ότι ένα 

έργο το οποίο εκτελέστηκε από την ΔΕΥΑ με 100 δρχ πριν από 5 χρόνια από σήμερα μέχρι τα 

σήμερα ή μέχρι του χρόνου στην 5ετία με 20% ανά έτος θα έπρεπε να χρεώσουμε στις δαπάνες 

την απόσβεση αυτού του έργου, δηλαδή από την μεριά το πληρώσουμε πριν 5 χρόνια το έργο 

αλλά και για την επόμενη 5ετία να το εμφανίζουμε και σαν δαπάνες ανά 20% του έτους να το 

εμφανίζουμε και σαν δαπάνες δηλαδή και μάλιστα χρησιμοποιήθηκε κ. Δήμαρχε και δεν 

συμφωνώ με το επιχείρημα που χρησιμοποιήσατε ότι αν μετά από 15-20 χρόνια θα έχει 

παλαιωθεί το δίκτυο ύδρευσης ΔΕΥΑΣ και θα χρειαστεί να ξανακάνει νέες επενδύσεις η 

ΔΕΥΑΣ αυτά τα λεφτά να υπάρχουν. Δεν συμφωνώ μ’ αυτήν την λογική σας γιατί η ΔΕΥΑΣ 

έτσι δεν είναι όπως είπα επιχείρηση με τα χαρακτηριστικά της κερδοσκοπίας και της 

κερδοφορίας ήταν πάντοτε από τότε που συνεστήθη η Τ.Α. και ιδιαίτερα μεταπολεμικά 

αποκλειστική αρμοδιότητα της Τ.Α. των δήμων και κοινοτήτων με εξαίρεση βέβαια το γνωστό 

πολεοδομικό συγκρότημα της Αθήνας, της Αττικής και της Θεσσαλονίκης που προτίμησαν την 

λύση των ΔΕΚΟ μεταπολεμικά και ιδιαίτερα τα τελευταία χρόνια ΕΥΔΑΠ, ΟΥΦ και ΕΥΑΦ 

σήμερα που μετετράπησαν εισαγόμενες και οι δύο αυτές πρώην ΔΕΚΟ μετετράπησαν 

μετοχοποιούμενες σε εταιρείες του χρηματιστηρίου και είχαμε πάνω από αυτό σ’ αυτό ακριβώς 

το σημείο την μη απόδοση του οφειλόμενου 3% φόρου ιδιωτικοποίησης που εισπράττει ο 

κρατικός προϋπολογισμός και το Υπουργείο Οικονομικών το σχολιάσαμε και λίγο πριν για πιο 

λόγο γιατί έπρεπε να καλύψει το Ελληνικό Δημόσιο συμμετοχές του στο μετοχικό κεφάλαιο της 

προς εισαγωγή ΕΥΔΑΠ τότε και ΟΥΘ, ΟΑΘ στη Θεσσαλονίκη για να τις εμφανίζει σήμερα ότι 

είναι και κερδοφόρες κιόλας, έτσι όταν γνωρίζουμε πάρα πολύ καλά τι σήμαινε και τι σημαίνει 

ΔΕΚΟ.  

Το παράδειγμα του Στέλιου λίγο πριν, του Σαουλίδη περί φθηνότερο νερό στην Κηφισιά 

εγώ το συμπληρώνω, καθόλου φθηνότερο γιατί εκείνο το τιμολόγιο του νερού χωρίς το τέλος 

του 80% κ.λπ., κ.λπ. το πληρώνει και ο Σερραίος γιατί ο Κρατικός προϋπολογισμός συντηρούσε 

την ΕΥΔΑΠ και ο Κρατικός προϋπολογισμός γεμίζει τα συρτάρια του και από μένα τον Σερραίο 

και από τον Καβαλιώτη και από τον Αθηναίο βέβαια.  

Ο Κρατικός προϋπολογισμός λοιπόν δεν απέδιδε λεφτά στις ΔΕΥΑ ακόμα τι συνέβη από 

τότε που δημιουργήθηκε ιδρυτικός νόμος των ΔΕΥΑ από το 1980 και στο ερωτηματικό του κ. 

Σαουλίδη καθυστερήσαμε 10 και 15 χρόνια, ναι ήμουνα ένας και εγώ μαζί με άλλους που δεν 

είχα την άποψη να στήσουμε ΔΕΥΑ για τους λόγους που εξηγούσαμε και τι άλλαξε στο 

πέρασμα των χρόνων μάλλον δικαιώθηκαν εκείνες οι επιφυλάξεις, οι αντιρρήσεις που φέρναμε 

τότε γιατί το περιβόητο 3% που είναι ένας πόρος θεσμοθετημένος από τον Νόμο από το 1980 

και το πληρώνει και ο κάθε Σερραίος μέσα από την φορολογική του, θα θυμάστε ή προσέξτε 

στην φορολογική δήλωση που συμπληρώνετε στην 2η σελίδα ακόμη και αν το σπίτι ή το ακίνητο 

είναι δικό σας συμπληρώνετε πως αν το νοικιάζατε τι εισόδημα θα παίρνατε αυτή η στήλη και 

στις οδηγίες λέει συμπληρώνεται από εκείνους των οποίων τα ακίνητα βρίσκονται ή στην ζώνη 

της μείζονος πως το λένε περιφέρεια της Αθήνας, το Πολεοδομικό συγκρότημα της Αθήνας και 

την Θεσσαλονίκης και όπου υπάρχουν ΔΕΥΑ μέχρι το 1992 δεν το συμπλήρωνε ο Σερραίος, 

από το 1993 και εδώ το συμπληρώνει και φορολογείται 3% γι’ αυτό το εισόδημα είτε παίρνει 

ενοίκια είτε δεν παίρνει νοίκια, το εισπράττει το Υπουργείο Οικονομικών και αιφνιδίως έπαψε 

να το αποδίδει το 2001 – 2002 χωρίς κανένα νεότερο νόμο κάπου αλλού πήγαν τα χρήματα και 

δεν ήλθαν αυτά τα λίγες εκατοντάδες αλλά πολύ απαραίτητα χρήματα να έρθουν στις Σέρρες και 

στη ΔΕΥΑ των Σερρών και σε άλλες πόλεις και τις ΔΕΥΑ όπως βέβαια και η επιβολή … 
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κ. Πρόεδρος:  κ. Περδίκη παρακαλώ, τελειώνετε.  

κ. Περδίκης:  Επιτρέψτε μου, και η επιβολή του ΦΠΑ από το 1993 και έπειτα που δεν 

υπήρχε μέχρι τα τότε κατά συνέπεια όταν συνεστήθη η επιχείρηση καθόρισε μία τιμολογιακή 

πολιτική βασισμένη σ’ αυτά που έλεγαν οι Νόμοι τότε, δεν έλεγε κανένας νόμος του 1992, 1991 

που συνεστήθη η ΔΕΥΑ ότι θα πληρώνουμε για το νερό ΦΠΑ, θα πληρώνουμε για την 

αποχέτευση ΦΠΑ, θα πληρώνουμε για το ειδικό τέλος ΦΠΑ, θα πληρώνουμε για τα πάντα αυτά, 

ήταν μια άμεση επιβάρυνση των εσόδων της ΔΕΥΑ με αντίκρισμα να εμφανίζεται ο 

ισολογισμός ότι είχε και παθητικό ας πούμε, είχε και ελλείμματα γιατί ξαφνικά δεν είχε βάλει 

στον καταναλωτή ΦΠΑ η ΔΕΥΑ και θα έπρεπε μετά να τα ξαναβάλει όλα αυτά εδώ, όπως 

επίσης σε αντίθεση και καθαρά λογιστικά το έσοδο από το ειδικό τέλος το 80% δεν  πρέπει να 

λέει να μπαίνει στη στήλη των εσόδων του ισολογισμού, λοιπόν τι κάνουμε με το 80% του 

ειδικού τέλους. Η κάθε ΔΕΥΑ ανάμεσα στα πολλά και μικροέργα θα στείλουμε συνεργείο γιατί 

έσπασε ο αγωγός να πάνε να τον διορθώσουνε, θα στείλουμε συνεργείο να πάει να σκάψει να 

βρει που υπάρχει η βλάβη ή που υπάρχει η διαρροή, θα στείλουμε μηχανήματα να κάνουν όλα 

θα στείλουν μηχανήματα και προσωπικό να παραχώσουν με χώματα τα σκάμματα ή να ρίξουμε 

τσιμέντο από πάνω ή να ρίξουμε άσφαλτο. Λοιπόν αυτές οι εργατοώρες, αυτά τα ημερομίσθια, 

αυτός ο εξοπλισμός, τα μηχανήματα που χρησιμοποιούνται δεν είναι της ΔΕΥΑΣ, δεν 

εμφανίζουν τα ημερομίσθια και τις δαπάνες αυτού τους εξοπλισμού στη στήλη των εξόδων, 

γιατί απαγορεύει και είναι αντικανονικό στη στήλη των εσόδων αν εμφανίζουμε το ειδικό τέλος 

του 8% και με αυτά, και με αυτά στο τέλος ακούσαμε και τον κ. συνάδελφο να μιλάει για κάποια 

δις οφειλές το ξέρει πως είναι αλλά αρέσκεται να το λέει, έτσι λοιπόν κ. Δήμαρχε, εγώ οφείλω 

να αναλάβω την πολιτική προσωπική ευθύνη ότι δεν έχω να σας καταθέσω πρόταση και δεν 

νοιώθω ευχάριστα γι’ αυτό, δεν έχω και δεν είχα τον χρόνο, δεν είχα τα στοιχεία, δεν είχα την 

δυνατότητα ή συνεργάτες για να κάτσουμε και κάποιες ιδέες να τις κάνουμε σαν τιμολόγια και 

να τις καταθέσω εδώ μέσα αλλά νομίζω ότι οι αυξήσεις είναι υπέρογκες και είναι υπέρογκες για 

τους λόγους που εξήγησα πριν, εμφανίζονται κάποιες δαπάνες και υποχρεώσεις οι οποίες δεν 

είναι πραγματικές για τις πραγματικές να κάνουμε όποια αύξηση χρειάζεται είτε σε μικρότερο 

είτε σε ευρύτερο χρονικό διάστημα αλλά όλα τα άλλα κ. Δήμαρχε εξέφρασα τις αντιρρήσεις μου 

και γι’ αυτόν τον λόγο δεν θα ψηφίσω το τιμολόγιο.  

κ. Αναστασιάδης: Ευχαριστώ κ. Πρόεδρε, εγώ θα εξετάσω για ποιο λόγο υπάρχει ζημία 

διότι εδώ είναι μονοπώλιο το νερό, δεν παράγουμε νερό, εμείς διανέμουμε το νερό, δεν είναι 

προϊόν, είναι φυσικό αγαθό και ως εκ τούτου πρέπει να είναι φθηνό. Θα εξηγήσω για ποιο λόγο 

έχει γίνει αυτή η μεγάλη ανωμαλία που παρουσιάζεται σήμερα κ. Σαουλίδη. Η αλήθεια είναι ότι 

εσείς … 

κ. Πρόεδρος:  Μην αναφέρεστε προσωπικά κ. Αναστασιάδη, σας παρακαλώ μην 

αναφέρεστε προσωπικά, πείτε αυτά που θέλετε χωρίς να αναφέρεστε προσωπικά, πέστε αυτά 

που θέλετε, δεν σας λέω μην αναφέρεστε σε ονόματα, ότι θέλετε πέστε, ορίστε.  

κ. Αναστασιάδης: Σε παρακαλώ πάρα πολύ άφησε με να μιλήσω, δεν γίνεται κ. 

Νυκτοπάτη, ορισμένα πράγματα δεν γίνονται, η αλήθεια είναι ότι η παράταξη του κ. Μητλιάγκα 

έχει στήσει την ΔΕΥΑΣ και όλη η αιτία του κακού είναι εκεί που στήθηκε.  

Η ΔΕΥΑΣ είναι καταρχάς μια τεχνική εταιρεία που σκοπό έχει να διανέμει το νερό και 

να πάει στις βλάβες που κάνουν αν σπάσει μία σωλήνα, δηλ. θα έπρεπε να έχει τεχνικό 

προσωπικό, εργατοτεχνικό προσωπικό περισσότερο από το Δ/κό προσωπικό εδώ έγινε το 

μεγάλο έγκλημα, δηλ. ενώ σήμερα η ΔΕΥΑΣ έχει 7 υδραυλικούς και 2 εργάτες έχει 70 

υπαλλήλους δ/κό προσωπικό πως είναι αυτή η Εταιρεία να μην έχει κάθε μέρα ζημιά, πέστε μου 

για ποιο λόγο να μην έχουμε ζημία και παίρνουμε και μπόνους και παίρνουν τα πάντα δηλαδή αν 

συγκρίνουμε έναν υπάλληλο της ΔΕΥΑΣ με έναν οποιοδήποτε άλλο υπάλληλο θα δούμε έχει 

τεράστια διαφορά για ποιο λόγο.  
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Εκεί Σαουλίδη είναι το μεγάλο σας έγκλημα, το στήσιμο που κάνατε στην ΔΕΥΑΣ 

έπρεπε να πάρετε εργάτες και τεχνίτες και όχι λογιστές, 100 λογιστές, εκεί είναι το μεγάλο σας 

λάθος, είναι τεχνική εταιρεία, παρέχει υπηρεσίες, βλάβες, αυτό θα είναι συνέχεια το έγκλημα, θα 

συνεχίζεται, θα έχετε κ. Δήμαρχε ζημία εάν το κακό δεν το σταματήσετε τώρα, τώρα είναι 

τεχνική εταιρεία για βλάβες και διανέμει το νερό τίποτε άλλο δεν είναι η ΔΕΥΑΣ δεν παράγει 

προϊόν αυτό είναι φυσικό αγαθό.  

Η πρότασή μου, έρχομαι στην πρόταση για να μην κουράσω το Σώμα, για να έχει 

χρήματα η ΔΕΥΑΣ, και σαν Πρόεδρος που είσαι για να έχει την ίδια συμμετοχή θα πρέπει να 

έχει οπωσδήποτε τα χρήματα, διότι δεν μπορεί να κάνεις έργο, εγώ τι προτείνω, να βάλετε ένα 

ποσό εφάπαξ, πόσα θα λεφτά θα χρειαστούν να συνεχίσουν τα έργα ή τα αρχίσετε τα έργα, 2ον 

πόσα χρήματα θα χρειάζεται για να πληρώσετε τα χρεολύσια αυτά να συγκεντρώσετε και να 

πείτε ότι κανείς Σερραίος, εκτός από τους πολύ φτωχούς ανθρώπους οι οποίοι είναι περίπου 

αυτοί που καταναλώνουν περίπου από 10 -15 κυβικά νερό να εξαιρεθούν αυτοί οι άνθρωποι και 

οι υπόλοιποι εμείς να πληρώσουμε, 80 αντιστοιχούν σε κάθε οικογένεια 100 €, θα τα 

πληρώσουμε σε 4 δόσεις από 20 € ή 25 € και έτσι θα μαζευτούν τα χρήματα και πάρα πολύ 

γρήγορα και θα έχετε τα χρήματα για να κάνετε αυτό που θέλετε να κάνετε, διαφορετικά εάν οι 

Σερραίοι πούμε ότι εμείς θα μειώσουμε δραστικά την κατανάλωση του νερού θα έχετε ζημία 

αντί να έχετε δεν θα έχετε ούτε μία δεκάρα στο ταμείο.  

Πρέπει να έχετε κατά νου υπόψη ότι σήμερα στην πόλη των Σερρών λειτουργούν 

ξενοδοχεία, καφετερίες, εστιατόρια, πλυντήρια, υπάρχουν πάρα πολλοί άνθρωποι που έχουν ζώα 

σταβλισμένα, σ’ αυτούς η κατανάλωση όταν θα φτάσει τα 100 θα πάει στα 150, θα πάει μέχρι τα 

300%, δεν θα μπορέσουν αυτοί οι άνθρωποι να πληρώσουν ποτέ το νερό. 

Παρακαλώ γι’ αυτό θερμά, για μένα η πιο καλή λύση και η πιο επώδυνη είναι βάλτε ένα 

εφάπαξ, πόσο 1 δις, να πληρώσετε όλα αυτά που πρέπει να πληρώσετε για να μπορέσουμε να 

κάνουμε την δουλειά μας, διαφορετικά υπάρχει και το άλλο πράγμα για ποιο λόγο ξαναπαίρνετε 

πάλι υπαλλήλους Δ/κού προσωπικού, σας λέω ότι έχετε 7 υδραυλικούς μόνο και 2 εργάτες, κ. 

Δήμαρχε, ενώ έπρεπε να έχετε 20 εργάτες και 15 υδραυλικούς και 10 Δ/κούς υπαλλήλους.  

Εδώ αν η πηγή του κακού να το εντοπίσετε και να το σταματήσετε και ξέρετε πόσα 

εκατομμύρια πήραμε μπόνους πάλι στη ΔΕΥΑΣ, έχετε υπόψη σας κ. Δήμαρχε να μας τα πείτε 

εδώ, όμως είναι φοβερό έγκλημα αυτό που γίνεται σ’ αυτήν την πόλη.  

Η πόλη που είναι σε ένα μέτρο ορίζοντα ο υδροφόρος να έχει τόσο πολύ ακριβό νερό, 

σκεφτείτε το σας παρακαλώ να λάβετε υπόψη σας αυτά που σας λέω, κοιτάξτε ας πούμε για ποιο 

λόγο να μην έχουμε εμείς δηλ. επιτρέπετε να έχουμε μόνο δύο εργάτες στην ΔΕΥΑΣ, 

επιτρέπεται σε μια Τεχνική Εταιρεία να έχουμε, υπάρχουν μόνο 2 εργάτες, πέστε μου σας 

παρακαλώ.  

Γι’ αυτόν τον λόγο παρακαλώ θερμά και οι λόγοι μου αυτοί είναι παραινετικοί, 

συμβουλευτικοί επειδή αυτή είναι η ιδιότητά μου, να σας συμβουλεύω, έτσι ορίζει ο νόμος, σας 

παρακαλώ θερμά σκεφτείτε σοβαρά μη δώσετε … 

Υπάρχουν ομάδες ανθρώπων που δεν θα μπορούν να πληρώσουν δηλ. ξενοδόχοι, 

εστιάτορες, οινοποιοί, πλυντήρια ρούχων, καφετέριες, προσέξτε σας παρακαλώ πάρα πολύ μην 

κάνουμε κακό στους Σερραίους, υπάρχει μεγάλη ανεργία, υπάρχει φτώχεια, υπάρχει δυστυχία, 

παρακαλώ θερμά σκεφτείτε το ξανά και αυτό που σας λέω προσεκτικά πως είναι αυτή η 

εταιρεία, τι προσωπικό έχει, εργατικό, τεχνικό και τι Δ/κό, εκεί είναι η ρίζα του κακού. 

Εντοπίστε το σας παρακαλώ. Ευχαριστώ.  

κ. Πρόεδρος:  Το Προεδρείο θα δώσει τον λόγο στον κ. Σιδέρη, πρώην Αντιπρόεδρο της 

ΔΕΥΑΣ, πρώην Πρόεδρο του Δ.Σ. και υποψήφιο Δήμαρχο.  

κ. Σιδέρης:  κ. Πρόεδρε, ευχαριστώ πάρα πολύ και τον κ. Δήμαρχο και συγχαρητήρια 

και στο Συμβούλιο σας. 26 

Σαφώς βρίσκομαι εκτός του Δ.Σ. οπωσδήποτε να κάνω χρήση σωστή, οπωσδήποτε όμως  
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θα ήθελα να πω ορισμένα πράγματα σε πολύ λίγα λεπτά, ας πούμε, πολύ λίγα λεπτά και επίσης 

θα καταθέσω ορισμένες σκέψεις και προτάσεις. Πρώτα – πρώτα ότι ήμουν από τους πρώτους 

όταν έγινε η ΔΕΥΑΣ και ήμουν ο άλλος για την δημιουργία της ΔΕΥΑΣ. Η ΔΕΥΑΣ έγινε εξ’ 

ανάγκης διότι ήμασταν ο τελευταίος Δήμος που δεν είχε καν πλέον ΔΕΥΑΣ ενώ αν σταθήκαμε 

μέχρι το τέλος δηλαδή 12 χρόνια περίπου να μην κάνουμε ΔΕΥΑΣ γιατί το νομικό πλαίσιο δεν 

ήταν σωστό από την Κυβέρνηση της Ν.Δ. τότε, το δε ΠΑΣΟΚ τότε αποχώρησε από τη Βουλή 

καταψηφίζοντας τον Νόμο αυτό περιμένοντας όλοι οι Δήμαρχοι της Ελλάδος, να αλλάξει 

φυσικά το πλαίσιο το νομικό πλαίσιο μετά το 1981 φτάσαμε στο 1997 – 1992 τελικά δεν έγινε 

καμία απολύτως τροποποίηση από τις κυβερνήσεις του ΠΑΣΟΚ, οι οποίες ακολούθησαν. Όλοι 

μαζί οι Δήμοι είχαν κάνει ήδη ΔΕΥΑ εκτός φυσικά από τις Σέρρες.  

Επειδή μας είχαν κόψει πλέον όλες τις επιδοτήσεις, χωρίς να πάρουμε ούτε μία δραχμή 

για νερό, αποφασίσαμε στο τέλος να κάνουμε και εμείς ΔΕΥΑ. Ήμουν δηλαδή απ’ αυτούς τους 

οποίους αρνούμαν να γίνει ΔΕΥΑΣ στην πόλη των Σερρών από το 1980 – 1991.  

Το 1991 ήμουν από αυτούς που αφού τελικά αποφασίσαμε να κάνουμε, δηλαδή μια 

ΔΕΥΑ όπου μπορούσε να γίνει δηλαδή μια Εταιρεία που να λειτουργήσει με ιδιοτοικονομικά 

κριτήρια μια Εταιρεία σφριγηλή με λίγο προσωπικό και ευέλικτη, τελικά η Εταιρεία έφτασε 

σήμερα εδώ που είναι, δεν ξέρω ακριβώς να γίνεται πλέον, αλλά η σκέψη μας τότε ήταν αυτή 

ακριβώς για να μην φτάσει ποτέ η Εταιρεία σ’ αυτό το χάλι η οποία βρίσκεται σήμερα.  

Θα πω όμως αυτό το πράγμα, πιστεύω ο κ. Περδίκης έκανε μία προσπάθεια να 

ενημερώσει το Σώμα, πιστεύω και εγώ το έγκλημα δεν είναι τόσο μεγάλο όσο εμφανίστηκαν, 

πήρα και εγώ τα της υπηρεσίας. Υπάρχει μέσα, ορισμένες εγγραφές λογιστικές, το πραγματικό 

έλλειμμα δεν είναι αυτό, είναι μικρότερο, από εκεί και πέρα δεν σημαίνει όμως ότι δεν υπάρχει 

ένα έλλειμμα το οποίο θα πρέπει κάποια στιγμή να μην υπάρχει.  

Πιστεύω ότι ο ισχυρισμός του ελλείμματος δεν πρέπει να γίνει με αύξηση που πρέπει να 

πληρώσουν οι δημότες, είτε με τον ένα τρόπο, δηλαδή με αύξηση της τιμής κατά κυβικού ή 

όπως ακούστηκαν κάποιες άλλες προτάσεις που διάβασα στις εφημερίδες με εφάπαξ εισφορά. 

Γιατί είτε έτσι είτε αλλιώς και οι δύο τρόποι και άλλοι τρόποι ας πούμε, τελικά το βάρος του 

ελλείμματος το οποίο δημιουργήθηκε από τους διαχειριστές του συστήματος κατ’ επέκταση από 

τα Δ.Σ. έτσι δεν είναι μόνο αυτή ή ότι ήτανε τα συμβούλια όλες αυτές οι προτάσεις ρίχνουν την 

πληρωμή πλέον στις πλάτες του Σερραϊκού λαού.  

Πιστεύω ότι αυτή η ροή, λύση, τελικά είναι μία λύση τεχνοκρατική. Άκουσα και διάβασα 

στις εφημερίδες και τον κ. Δήμαρχε και τις προτάσεις από ορισμένους παράγοντες 

υπηρεσιακούς το να λέμε ότι υπάρχει ζημία στη ΔΕΥΑΣ υπάρχει ένα πρακτικό και η εύκολη 

λύση είναι να το καλύψουμε αυξάνοντας την τιμή του νερού, είναι μία λύση καθαρά 

τεχνοκρατική. Τα Δ.Σ. είναι πολιτικά όργανα και παίρνουν πολιτικές αποφάσεις και δίνουν και 

πολιτικές λύσεις.  

Εσείς εδώ δηλ. είστε πολιτικό όργανο και είστε ένα τεχνοκρατικό όργανο όπως είναι ο κ. 

Σαφαρίκας ή κ. Δ/ντής της ΔΕΥΑΣ, αυτοί είναι τεχνοκράτες, έχουν βγάλει τα … επομένως θα 

πρέπει ας πούμε να λύσετε το πρόβλημα αυτό εδώ δίνοντας πολύ νερό και φθηνό, ούτε είναι 

λογική αυτή αν αυξήσουμε το νερό θα πίνουν λιγότερο μάλλον θα καταναλώνουν λιγότερο νερό 

οι Σερραίοι δημότες, άρα θα μειώσουμε τα έξοδα τα λειτουργικά της ΔΕΥΑΣ. Δεν θέλω να μπω 

σε άλλες λεπτομέρειες, τέτοιες σκέψεις ας πούμε απλώς τελειώνοντας για να μην καταχραστώ 

και τον χρόνο να κάνω ορισμένες προτάσεις. Πρώτα – πρώτα το έλλειμμα, τα ελλείμματα αυτά 

έχουν κάποιες αιτίες που τα δημιούργησαν, δεν ήλθαν έτσι εξ ουρανού, άρα θα πρέπει το Δ.Σ. 

και η Δ.Α. να βρει βασικά τις αιτίες που έχουν δημιουργήσει τα ελλείμματα, 1ον να 

καταπολεμήσει αυτές τις αιτίες που δημιούργησαν τα ελλείμματα για να μην 

ξαναδημιουργηθούν νέα ελλείμματα από εδώ και πέρα. Οπωσδήποτε όμως θα πρέπει να 

αποφλοιωθεί και το ήδη υπάρχον έλλειμμα, το οποίο όμως πιστεύω αν γίνει μία μέριμνα, αν το 

Δ.Σ. το δει πιο σοβαρά και πιο βαθιά θα δει ότι το έλλειμμα θα είναι αρκετά μικρότερο.  
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Τώρα τα ελλείμματα της ΔΕΥΑΣ δηλ. θα πρέπει βασικά να γίνει μια περικοπή δαπανών, 

υπάρχουν πάρα πολλές δαπάνες στη ΔΕΥΑΣ λοιπόν, που οπωσδήποτε μερικές δαπάνες οι οποίες 

μπορούν να περικοπούν. Όχι μόνο στην ΔΕΥΑΣ αλλά οπωσδήποτε το ίδιο πρόβλημα έχει ο Δ. 

Σερρών.  

Ένα πρέπει να γίνει, περικοπή δαπανών, εκεί που μπορούν να γίνουν. Θα πρέπει τελικά 

να εισπραχθούνε όλα τα ανείσπρακτα τέλη εκεί που υπάρχουν. Ένα άλλο σοβαρό ζήτημα είναι 

το εξής, ότι αυτό συνεχίζεται όχι τώρα αλλά πάρα πολλά χρόνια.  

Έργα τα οποία κατασκευάζονται από την ΔΕΥΑΣ δεν αφορούν την ΔΕΥΑ, βαπτίζονται 

απλώς έργα της και βαρύνουν την ΔΕΥΑ.  

κ. Αναστασιάδης:  Πως γίνεται αυτό το πράγμα κύριε, τι είναι αυτά που λέτε, μπορούν 

να γίνουν τέτοια πράγματα; Σας παρακαλώ. 

κ. Πρόεδρος:  κ. Αναστασιάδη, μη διακόπτετε τον κ. Σιδέρη. Έχει τον λόγο ο κ. Σιδέρης.  

κ. Σιδέρης: Χρόνια ολόκληρα οι Δήμοι λένε ότι όλες οι τομές εδώ αφορούνε έργα της 

ΔΕΥΑΣ. Ενώ αυτές αφορούν έργα άλλων εργολάβων ή άλλων υπηρεσιών. Γιατί να μην πω ότι 

αφορούν πεζοδρόμια. Γιατί τα πεζοδρόμια έχουν γίνει κατά καιρούς. Αυτό είναι γνωστό, δηλαδή 

αν τελικά η ΔΕΥΑ απαλλαγεί από τα έργα τα οποία πληρώνει και τα οποία δεν αφορούν την 

ύδρευση είναι τεράστιο έσοδο αυτό.  

Επίσης θα πρέπει ας πούμε, θα πρέπει να διεκδικήσει, αυτά που είπε ο κ. Περδίκης, 

δηλαδή να διεκδικήσει η ΔΕΥΑ και ο Δήμος γενικότερα τα χρήματα από την γενική εξουσία, 

ενώ η Κεντρική εξουσία τα δίνει στους Δήμους αλλά δεν τα πληρώνει εδώ και πάρα πολλά 

χρόνια και επίσης θα πρέπει τελικά ο Δήμος συνολικά να απαιτήσει από την κεντρική εξουσία 

και τα χρήματα που πρέπει να πάρει για τις αρμοδιότητες που του δόθηκαν κατά καιρούς τις 

οποίες τις πήρε ο Δήμος Σερρών, αλλά δεν μπήκαν σαν άλλους πόρους. Πιστεύω τελικά ότι αν 

όλα αυτά συμβούνε αυτό το μικρό το έλλειμμα το οποίο υπάρχει, μικρό ή μεγάλο, όσο και να 

είναι αλλά δεν είναι αυτό ακριβώς, θα ήταν ευτύχημα μ’ αυτόν τον τρόπο χωρίς να μπει καμία 

απολύτως αύξηση στο τέλος του νερού διότι οι Σερραίοι δημότες και όλος ο Ελληνικός λαός 

πληρώνει πάρα πολλά στην Κεντρική εξουσία με διάφορους τρόπους και νομίζω δικαιούται μιας 

καλύτερης μεταχείρισης.  

Πιστεύω ότι η απόφαση που πρέπει να πάρετε πρέπει να είναι καθαρά πολιτική και όχι 

τεχνοκρατική. Ευχαριστώ πάρα πολύ.  

κ. Πρόεδρος:  Εμείς ευχαριστούμε τον κ. Σιδέρη. Ο κ. Ραβάνης Δημήτριος εκ μέρους 

της Αριστερής Κίνησης πολιτών, σας παρακαλώ να πάρετε τον λόγο.  

κ. Ραβάνης: Ευχαριστώ κ. Πρόεδρε για τον λόγο.  

Αγαπητοί κ. Σύμβουλοι, καταρχήν εκπλήσσομαι και προσωπικά και σαν παράταξη για τα 

μεγέθη τα οποία παρουσιάζονται. Διότι προεκλογικά συμμετείχα στο κλιμάκιο της αριστερής 

κίνησης πολιτών που ενημερώθηκα από τον κ. Σαουλίδη, κ. Σαφαρίκα και κάποιους άλλους που 

ήταν εκεί, τέτοια νούμερα δεν έχω δει, πως βγήκαν δεν ξέρω, ίσως να ισχύει αυτό που είπε ο κ. 

Περδίκης, ένα μαγείρεμα. 2ον ότι η λογική που λέει έχουμε ένα έλλειμμα άρα να το πληρώσουμε, 

εγώ σας λέω κάτι άλλο, υπάρχουν οι άνεργοι, πάμπτωχοι, φτωχοί, ρακένδυτοι και άνθρωποι 

τέλος πάντων που δεν ξεπερνάει το εισόδημα των 2 εκ. χρονιάτικη βάση.  

Η όποια λογική σε αυξήσεις είναι πραγματικά παράλογη, γιατί δεν πατάει σε μια λογική 

πολιτική που να λέει ότι διεκδικών από την Κεντρική εξουσία αυτά τα οποία μας ανήκουν. 

Αλίμονο όταν στην …. πίνουν τζάμπα το νερό να φτάνουμε σήμερα να πληρώνουμε το νερό 

πανάκριβα. Νομίζω ότι είναι παράλογο να μπούμε στην λογική και να μπει το Δ.Σ. στην λογική 

καθαρά της λογιστικής που λέει να πληρώσουμε, αυτός που πραγματικά δεν έχει την ευθύνη.  

Από εκεί και πέρα εάν πρόκειται για τις ανάγκες αυτών των έργων, να τεθεί επιτακτικό 

από το Δ.Σ. και όπως γίνονται μια σειρά κινητοποιήσεις σοβαρές για την διεκδίκηση μιας σειράς 

άλλων αιτημάτων, να πάρει την πρωτοβουλία ο Δήμος, μαζί με τους υπόλοιπος φορείς και να 

διεκδικήσει αυτά τα οποία έχει ανάγκη ο Σερραϊκός λαός. Και νομίζω τότε ότι θα επιβραβευτούν  
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όλοι διαφορετικά, είστε και οι κυρίως λογιστές. Σας ευχαριστώ πολύ.  

κ. Πρόεδρος:  Ο κ. Μαυροφρύδης να τοποθετηθεί. Δύο λεπτά σας παρακαλώ σαν 

δημότης Σερρών.  

κ. Μαυροφρύδης:  Επειδή πολλές φορές ακούγονται κάποια πράγματα στο Δ.Σ. που με 

αγανακτούν τόσο πολύ γι’ αυτό αναγκάζομαι πάλι να ζητήσω να πω δύο λόγια. Εδώ ήδη υπάρχει 

η συνήθεια το να χαϊδεύουμε αυτιά, εγώ θα ήθελα να υπήρχε ένας τρόπος αυτοί που λένε τόσο 

παχιά λόγια ας τα πω στην λαϊκή έκφραση να μπορούσαμε να τους πούμε ότι ελάτε για ένα 

διάστημα εδώ πέρα σ’ αυτήν την καρέκλα και κάντε αυτά που λέτε. Είναι εύκολο να λέμε ιδέες 

και δύσκολο είναι να τα κάνουμε.  

κ. Περδίκης: Μήπως θα ήταν χρήσιμο να συμβουλεύατε να περιοριστούνε στις 

τοποθετήσεις και όχι στους σχολιασμούς και κριτική;  

κ. Πρόεδρος:  Ναι, μην κάνετε κριτική κ. Μαυροφρύδη, πέστε την άποψη σας, σας 

παρακαλώ, θα ακούσουμε την άποψή σας χωρίς να γίνονται κρίσεις και επικρίσεις.  

κ. Μαυροφρύδης:   Είπατε προηγουμένως να οριστεί ένα πάγιο και εγώ ερωτώ, το πάγιο 

ποιο είναι αυτό, θα είναι το ίδιο εκείνο που καταναλώνεις 10 κυβικά νερό και το ίδιο εκείνο;  

Κάποτε υπήρχε ένας σύμβουλος σε μια παρόμοια συζήτηση, γινόταν μια αύξηση στο 

νερό, είπε μα εγώ πως θα πληρώσω τόσο νερό αφού ποτίζω τον μπαχτσέ μου, τις τομάτες κ.λπ. 

καταλάβατε που φθάνουμε και αυτά τα λένε οι άνθρωποι που είναι σύμβουλοι αυτοί το  

υποστηρίζουν αυτό το πράγμα και όταν τον είπα εγώ καλά εσύ θα τρως τις ντομάτες και εγώ θα 

πληρώνω το νερό τότε σώπασε, δεν θέλω να πω το όνομά του.  

Τώρα ένα άλλο πράγμα θέλω να σας υπενθυμίσω, στο προηγούμενο συμβούλιο έγινε 

μία, ήλθε εδώ μια πρόταση, μία απόφαση της Κυβέρνησης να χαριστούν κάποια παρελθόντα 

χρέη σε 75% όπως άκουσα αυτό θα το προσέξετε πολύ καλά διότι κανένας Υπουργός και καμία 

κυβέρνηση δεν μπορεί να παίζει στην πλάτη των Σερραίων δημοτών.  

Αυτοί που δεν πληρώνουν πρέπει να πληρώνουν να βρεθεί τρόπος να πληρώσουν γιατί 

αλλιώς θα αναγκάσετε όλους τους άλλους να γίνουν ανακόλουθοι. Τώρα αν σε κάποιον 

αναξιοπαθούντα που δεν μπορεί πραγματικά να πληρώσει το καταλαβαίνω αλλά εγώ είμαι 

βέβαιος τα περισσότερα τα χρωστούν οι έχοντες και κατέχοντες. Αυτά ήθελα να πω, ένα άλλο 

είχα να πω προς τιμήν τους ο κ. Σιδέρης και ο κ. Περδίκης αναγνώρισαν ότι ήταν υπαίτιοι οι 

οποίοι καθυστέρησαν την δημιουργία της ΔΕΥΑΣ διότι αλλιώς η ΔΕΥΑΣ θα είχε δημιουργηθεί 

από το 1982 – 1983 αλλά αυτοί αντέδρασαν, αλλά κυρίως υπεύθυνος ήταν κάποιος άλλο, ήταν 

τότε αντιπολίτευση.  

κ. Δήμαρχος: Είναι γεγονός ότι πραγματικά ακούστηκαν πάρα πολλά το ζήτημα είναι ότι 

δεν παρουσιάστηκε κάτι που να προσφέρει ουσιαστικά στην όλη συζήτηση τίποτα. Καταρχήν 

αναφερόμενος σ’ αυτά που είπε ο κ. Σίμογλου θα ήθελα να του εξηγήσω ότι ανάμεσα στα 

διάφορα άλλα τα οποία προβληματιστήκαμε και ελέγξαμε και ανάμεσα στις αποφάσεις τις πολύ 

σοβαρές που πήραμε ήταν εκείνη που πήγε να μας την καταλογίσει σαν λάθος.  

Μα δίνετε έξω εργολαβικά να βάλουν τα υδρόμετρα, ναι, επειδή ελέγξαμε το τι γίνεται 

και επειδή διαπιστώσαμε ότι ένας υπάλληλος έβαζε κατά μέσο όρο 4 περίπου υδρόμετρα την 

ημέρα, ενώ αν τα βγάλουμε εργολαβία με 1000 δρχ. το βάζουμε το υδρόμετρο, γι’ αυτό 

καταλήξαμε ότι πρέπει να τα δώσουμε εργολαβία, διότι ξέρετε το πρόβλημα το μεγάλο ποιο 

είναι, είναι πια γνωστό ότι το Δημόσιο και οι Δ.Ε. δεν είναι καλοί εργολάβοι όπως δεν είναι 

καλοί βιομήχανοι, δεν είναι και καλοί επιχειρηματίες.  

Γι’ αυτόν τον λόγο άλλωστε είπαμε ότι δεν θέλουμε τεχνικό προσωπικό που να δουλεύει 

ή να μην πω να μας δουλεύει.  

Βέβαια ετέθη θέμα, είναι μικρές οι αυξήσεις αλλά υπάρχουν και άποροι οι οποίοι και 

αυτές ακόμη τις μικρές αυξήσεις δεν μπορούν να αντέξουν, ναι αλλά εμείς το έχουμε προβλέψει 

αυτό το πράγμα και είναι γνωστό, μάλλον όχι το είχαμε προβλέψει, το είχε προβλέψει η 

προηγούμενη  Δημοτική  Αρχή  και  ίσως  η  πιο  προηγούμενη,  δεν  ξέρω. Οι πολύτεκνοι, εμείς  
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έχουμε προσθέσει και τους νεφροπαθείς και οι αποδεδειγμένα άποροι έχουν εξαιρετικά 

μειωμένο τιμολόγιο, δεν υπάρχει επομένως πρόβλημα γι’ αυτούς.  

Δεν θα συζητήσω το ενδεχόμενο μείωσης κατανάλωσης, θα μπορούσαμε να μιλήσουμε 

για άλλα πράγματα αλλά όχι για είδη πρώτης ανάγκης τα οποία όταν τα χρειαζόμαστε και τα 

καταναλίσκουμε δεν υπάρχει θέμα.  

Ετέθη ένα άλλο θέμα, μα γιατί η τιμή του νερού στις Σέρρες που έχουμε ένα μέτρο κάτω 

από το έδαφος νερό, να είναι αυτή που είναι, πρώτα – πρώτα ακριβή δεν είναι γιατί αλλού είναι 

ακριβότερες, θα ήθελα να διευκρινίσω εδώ ότι και φθηνό δεν είναι το νερό που είναι κάτω από 

τα πόδια μας, φθηνό είναι το νερό που είναι πάνω από το κεφάλι μας, φθηνό είναι το νερό που 

έρχεται χωρίς αντλιοστάσιο με ελεύθερη ροή επάνω από μια πηγή που βρίσκεται στο βουνό και 

φθάνει στις δεξαμενές μας αδαπάνως πρώτο αυτό και 2ον αυτό το επιχείρημα που εντυπωσιάζει 

ίσως τον κόσμο δεν θα χρησιμοποιήσω τώρα την λέξη λαϊκιστικό αλλά εν πάση περιπτώσει αυτό 

το επιχείρημα, το λανθασμένο θα πω, ας μη το λέμε τουλάχιστον, να μην το λέτε και εσείς κ. 

Σίμογλου που οπωσδήποτε έχετε γνώση των πραγμάτων.  

Θα σας απαντούσα, εντάξει ας ανοίξουμε 1,5 μέτρο έναν λάκκο και ας πίνουμε από 

εκείνο το νερό, χρησιμοποιείται εκείνο το νερό για πόσιμο; Άλλο επιχείρημα, μια μία 

βιομηχανία που θα χρησιμοποιεί πολύ νερό, να μη μιλάμε θεωρητικά, υπάρχει κάποια 

βιομηχανία που έχει σαν κύρια πρώτη ύλη το νερό μέσα στην πόλη των Σερρών και παίρνει νερό 

από την πόλη των Σερρών και θα φαλιρίσει επειδή ανεβάζουμε το τιμολόγιο; Προς θεού! 

Άλλο επιχείρημα, δεν πιστεύω στις προτάσεις μου και ζήτησα άλλες προτάσεις. Εγώ 

εξήγησα γιατί ζήτησα τις άλλες προτάσεις, εγώ στις δικές μου τις προτάσεις πιστεύω απόλυτα 

και γι’ αυτό είχα την απόλυτη βεβαιότητα ότι δεν θα έχω αντιπροτάσεις και όλως αντιθέτως 

εκείνο που θέλω να πω είναι το εξής, επειδή είπατε κάποια στιγμή να σας αφήσουμε την 

ΔΕΥΑΣ θα ήθελα να σας βεβαιώσω κ. Σίμογλου, πριν από ένα ή δύο μήνες αν το συζητούσαμε 

μπορεί στα πλαίσια της κοινής συναίνεσης και της συνεργασίας έτσι όπως την φανταζόμουνα να 

σας έδινα την ΔΕΥΑΣ το τελευταίο όμως διάστημα που διαπίστωσα ότι δεν μπορείτε να 

διακρίνετε τι διαφορά υπάρχει ανάμεσα στο παθητικό, στο χρέος και στο έλλειμμα, σαφώς δεν 

θα σας την έδινα.  

Ο κ. Αγγελίδης παραδέχτηκε ότι η ΔΕΥΑΣ είναι απαραίτητη, είναι χρήσιμη προσέφερε 

έργο και έχει να προσφέρει και πολύ έργο. Ότι θα υπάρχουν αυξήσεις προεκλογικά αυτό είναι το 

πρόβλημα αυτήν την στιγμή κύριοι, αυτό συζητάμε αυτήν την στιγμή; Αυτήν την στιγμή 

συζητάμε πως θα εξυγιάνουμε την ΔΕΥΑΣ και πρέπει να βρούμε προτάσεις και λύσεις και θα 

συζητήσω μόλις έλθει η στιγμή, αυτά που έχουν σχέση με την πρόταση που κάνατε.  

Εγώ αποδεικνύω ότι έχω λύσεις, μειώνοντας και έχω μειώσει προς το παρόν 20% το 

κόστος λειτουργίας της ΔΕΥΑΣ. Τα έξοδα της ΔΕΥΑΣ έχουν κατέβει κατά 20% με όποιες 

πρωτοβουλίες πήραμε μέχρι τα τώρα και πιστεύω ότι θα τα μειώσουμε ακόμη περαιτέρω, διότι 

εμείς όντως έχουμε λύσεις.  

Ετέθη θέμα το αν δέχομαι και άλλες απόψεις, δέχομαι κάθε άποψη αλλά θέλω άποψη όχι 

μόνο φιλολογία.  

Όσον αφορά την αύξηση θα ήθελα να διευκρινίσω ότι το 50% των καταναλωτών θα 

πληρώσει λιγότερο από 3.300 δρχ. το μήνα για να μην υπάρχουν παρεξηγήσεις, όχι θα πληρώσει 

αύξηση. Το συνολικό ποσό το οποίο θα πληρώνει το μήνα, η συνολική επιβάρυνσή του το μήνα 

θα είναι λιγότερη από 3.300 δρχ. για το 51% των καταναλωτών για να μην δημιουργήσουμε 

εντυπώσεις στον κόσμο να μην προσπαθούμε να εντυπωσιάσουμε και να τρομάξουμε τον 

κόσμο.  

Και να έλθω τώρα στην πρόταση η οποία έγινε. Πρόταση πάγιο 11 € σε κάθε 

λογαριασμό. Αυτό σημαίνει 22 € στο 4μηνο. Εδώ θα μου δοθεί η ευκαιρία, μου δίνεται η 

ευκαιρία να κάνω μία σύγκριση και με την πρόταση του κ. Γκότση για να σχολιάσουμε και 

αυτήν ταυτόχρονα. 
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 Ο κ. Γκότσης έλεγε απλώς 5 € στο λογαριασμό, 10 € στο τετράμηνο με την λύση εκείνη 

καλυπτότανε το ήμισυ του ελλείμματος που υπάρχει και δεν λυνόταν το πρόβλημα, το λέω αυτό 

για να δώσω απάντηση στον κ. Γκότση.  

Με την πρόταση των 11 € όντως που είναι 22 € το 4μηνο καλύπτεται το πρόβλημα του 

ελλείμματος, όντως δεν θα έχουμε έλλειμμα, αλλά απλούστατα δεν θα έχουμε έλλειμμα για τα 

τρία αυτά χρόνια που θα πληρώσουμε, αλλά εκείνο που έχει σημασία είναι κάτι άλλο, ότι η 

πρόταση αυτή που έρχεται σαν ευνοϊκή υποτίθεται για τους καταναλωτές, για τους καταναλωτές 

που καταναλίσκουν μέχρι 70 κυβικά, είναι επαχθέστεροι από την δική μας κατά πολύ.  

Στην κατανάλωση των 70 κυβικών, η πρόταση του κ. Αγγελίδη έρχεται και 

ισοσταθμίζεται με την δική μας πάνω από την κατανάλωση για το τετράμηνο μιλάω, πάνω από 

τα 70 κυβικά στο τετράμηνο, είμαστε ακριβότεροι εμείς με την δική μας πρόταση. Επομένως και 

τα 70 κυβικά αυτό ξέρετε ποιο είναι, είναι το 85% περίπου των συνολικών καταναλωτών. Αυτή 

είναι η πρόταση που ευνοεί τον πολίτη κ. Αγγελίδη; Το 85% των πολιτών με την δική σας 

πρόταση θα πληρώνει περισσότερα. Βέβαια λέτε κυμαίνεται από λίγο έως πολύ.  

κ. Αγγελίδης:  Αποδείξτε το αυτό που λέτε. 

κ. Δήμαρχος:  Εγώ θα μπορέσω να το αποδείξω πολύ εύκολα, εγώ έχω μια κατάσταση 

αναλυτική, να σας πω και είναι εύκολο, είχα κάνει μια συγκριτική κατάσταση για τον κ. Γκότση. 

Ο κ. Γκότσης έδινε στο 4μηνο 22 €, δίνετε εσείς 10 €, άρα 12 € παραπάνω, ήλθα λοιπόν και 

πήρα για το 4μηνο την διαφορά αυτή να διορθώσω, μέχρι τα 63 κυβικά είμαστε ίδιοι και τα 63 

κυβικά σημαίνει το 80% των καταναλωτών στο 80% των καταναλωτών είναι ακριβότεροι, θα 

ζητήσει αύριο να έχουμε και αναλυτικά την κατάσταση για να δούμε τι ακριβώς βγαίνει και να 

τα δώσουμε στον κ. Αγγελίδη.  

κ. Αγγελίδης: Το 80% τι θα αντιστοιχεί;  

κ. Δήμαρχος: Το 80% των μικροκαταναλωτών, γιατί όταν δίνουμε ένα πάγιο, μία 

σταθερή τιμή, οι μικρές καταναλώσεις είναι πιο επιβαρημένες, εμείς κάνουμε την κλιμάκωση 

για να ελαφρύνουμε τον μικροκαταναλωτή, τον φτωχότερο καταναλωτή και είπαμε στο μεγάλο 

καταναλωτή …  

κ. Αγγελίδης: Μου επιτρέπετε να σας κάνω μια παρένθεση. 

κ. Δήμαρχος: Κοιτάξτε να σας πω, μη μου μιλήσετε για κήπους.  

κ. Αγγελίδης:  Αυτό που λέτε το 50% των καταναλωτών ξέρετε σε τι αριθμό κυβικών 

νερού αντιστοιχεί. Στο 50% των κυβικών του νερού αντιστοιχεί, επειδή θα πληρώνουμε 

λιγότερο.  

κ. Δήμαρχος:  Επομένως εμείς στις φτωχότερες μάζες που καταναλίσκουν το 50% εσείς 

θα πάτε να δώσετε στο 70, στο 80. 

κ. Αγγελίδης:  Πάτε στις γειτονιές τις φτωχές, κάντε μια βόλτα.  

κ. Δήμαρχος:  Σας παρακαλώ, είπατε ότι είχατε να πείτε, παρακαλώ δεν διέκοψα 

κανέναν κ. Αγγελίδη.  

κ. Δήμαρχος:  Ωραία, ήξερα ότι θα την απορρίψετε την πρόταση, είναι γνωστό.  

κ. Δήμαρχος:  Επαναλαμβάνω, το 80% των καταναλωτών θα πληρώνουμε με την 

πρόταση του κ. Αγγελίδη περισσότερα.  

κ. Πρόεδρος: κ. Αγγελίδη, κάνατε την πρόταση σας, ο κ. Δήμαρχος έχει τον λόγο, σας 

παρακαλώ μη διακόπτετε, σας ακούσαμε με προσοχή όλος ο κόσμος.  

κ. Δήμαρχος:  κ. Σαουλίδη βεβαίως αν θα πάρουμε το 3% θα υπάρξει μείωση. Η 

βελτίωση  του  δικτύου  που  μας  δίνει  την  δυνατότητα λόγω της μείωσης των δαπανών να μην 

χρειαστεί και γι’ αυτό είπα ότι θα το εφαρμόσουμε αυτό. Δεν θα έχουμε τιμαριθμική 

προσαρμογή τα επόμενα 3 χρόνια.  

Ο κ. Περδίκης, είπε ότι διογκώσαμε τις υποχρεώσεις, κ. Περδίκη, εγώ πολύ 

συγκεκριμένα ξεχώρισα απόλυτα τις βραχυπρόθεσμες υποχρεώσεις από τις μακροπρόθεσμες, 

δεν μπορούσα να μην τις αναφέρω όταν έκανα την γενική αναφορά  των οικονομικών, έπρεπε να  
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μιλήσω και για τις βραχυπρόθεσμες, αλλά είδατε τις διαχώρισα, σαφέστατα είπα ότι είναι κάτι 

το ξεχωριστό, άμεσες απαιτήσεις ήταν μόνο οι βραχυπρόθεσμες υποχρεώσεις και εκείνες τις 

ανέφερα ξεχωριστά, και είπα ότι είναι 4.500.000 και αυτό είναι δεδομένο, τόσο είναι, επομένως 

δεν θέλησα να διογκώσω τίποτα, μάλλον με έχετε παρεξηγήσει.  

Επίσης είπατε, πάμε να μεγαλώσουμε το έλλειμμα με τα μακροπρόθεσμα δάνεια, 

αναφέροντας τα δεν έχει καμία σχέση με το έλλειμμα. Άλλο το χρέος, άλλο το έλλειμμα. Το 

έλλειμμα είναι το ισοζύγιο εσόδων – εξόδων κατά την διάρκεια ενός έτους, επομένως και να 

θέλουμε να το χρησιμοποιήσουμε το μακροπρόθεσμο δάνειο δεν μπορεί να επηρεάσει το 

μακροπρόθεσμο δάνειο και οποιοδήποτε δάνειο δεν μπορεί να επηρεάσει το έλλειμμα, 

διαφορετική η έννοια του ελλείμματος.  

κ. Περδίκης:  Για τις αποσβέσεις στις ετήσιες; … 

κ. Δήμαρχος:  Θα έρθω και στις αποσβέσεις. Όσον αφορά τις αποσβέσεις είπα ότι 

χρειάζεται, γιατί πρέπει να βρίσκονται, γιατί κάποια στιγμή πρέπει να γίνεται η αποκατάσταση, 

αυτό πραγματικότητα είναι, έχουμε μια διάρκεια ζωής. Όλα τα δίκτυα, όλα τα έργα τα τεχνικά, 

έχουν μία διάρκεια ζωής και τα έργα τα οποία κάνουμε δεν τα κάνουμε για να τελειώσουμε και 

μετά να αρχίσουμε από την αρχή και εάν υποθέσουμε ότι θα αρχίσουμε από την αρχή δεν θα 

υπάρχει 7ο και 8ο κοινοτικό πλαίσιο τότε για να πάρουμε επιδοτήσεις και να μπορέσουμε να τα 

κάνουμε. Πρέπει λοιπόν να προετοιμαστούμε από τώρα.  

Τώρα βέβαια θα μου πείτε, μα είναι ανάγκη σώνει και καλά μία και βρισκόμαστε σε 

δεινή θέση τώρα, σε τόσο δύσκολη, στριμωγμένοι στη γωνία, να βάζουμε τις αποσβέσεις. Τις 

αποσβέσεις πρέπει να τις βάζουμε υποχρεωτικά, λογιστικά τώρα να δούμε, πως όμως αυτό το 

λογιστικό μπορεί να μας εξυπηρετήσει και ουσιαστικά τι είπαμε εμείς.  

Είπαμε με τις αυξήσεις καλύπτουμε το έλλειμμα, καλύπτουμε το ισοζύγιο εσόδων και 

εξόδων, από εκεί και πέρα όμως τα χρέη βραχυπρόθεσμα, όχι τα μακροπρόθεσμα, υπάρχουν τα 

τοκοχρεολύσια που τρέχουν, τα ληξιπρόθεσμα υπάρχουν και πρέπει να τα αντιμετωπίσουμε, 

υπάρχουν πιστωτές οι οποίοι βγάζουν δικαστικές αποφάσεις, αυτούς πως θα τους καλύψουμε, να 

λοιπόν σε ένα ορίζοντα όταν έχουμε 4.500.000 τέτοιες υποχρεώσεις που πρέπει να καλύψουμε 

και όταν οι αποσβέσεις είναι γύρω στις 900.000 χρειαζόμαστε 5 χρόνια για να μπορέσουμε τις 

αποσβέσεις που υποτίθεται να τις αφήνουμε στο ταμείο να μην τις αφήνουμε στο ταμείο αλλά να 

τις χρησιμοποιούμε σε ένα ορίζοντα 5 ετών, μπορούμε να καλύψουμε τα βραχυπρόθεσμα χρέη 

μας. Φαντάζομαι να καταλαβαίνετε.  

κ. Περδίκης:  Υποθέτω εννοείτε με μηδενική αύξηση τιμολογίων.  

κ. Δήμαρχος:  Όχι. Με την αύξηση των τιμολογίων αυτή, η οποία αύξηση των 

τιμολογίων έρχεται να ισοσταθμίσει τα έσοδά μας με τα έξοδά μας, για να μην έχουμε πλέον 

παθητικά, διότι τώρα πως είναι η κατάσταση, τώρα κάθε χρόνο έχουμε παθητικό και το 

παθητικό αυτό έρχεται να προσθέσει καινούργιες υποχρεώσεις πέρα από τις υποχρεώσεις που 

έχουμε. Λέμε λοιπόν ότι κάνουμε, τις βάζουμε τις αυξήσεις αυτές, με τις αυξήσεις αυτές 

σταματούμε να έχουμε παθητικό κατά την διάρκεια της λειτουργίας μέσα στην διάρκεια του 

χρόνου και χρησιμοποιώντας τα χρήματα που υποτίθεται ότι είναι για τις αποσβέσεις για να πάνε 

στην άκρη, θα μπορέσουμε να καλύψουμε σταδιακά και μέσα σε 5 χρόνια τις βραχυπρόθεσμες 

υποχρεώσεις και μόνο.  

Έτσι έχει το πράγμα κύριοι. Θα δώσουν την δυνατότητα οι αποσβέσεις αυτές να λύσουμε 

πρακτικό πρόβλημα, ουσιαστικό πρόβλημα και αυτό το πρόβλημα την κάλυψη των άμεσων 

υποχρεώσεων που έχουμε.  

Ήθελα να αναφέρω και κάτι άλλο, ζητήθηκε να πω η πραγματική αιτία της κατάστασης 

την οποία βρίσκεται η ΔΕΥΑΣ, οι αιτίες είναι πολλές, κάποιες από αυτές είπαμε ότι φροντίσαμε 

να τις καταπολεμήσουμε και γι’ αυτό πετύχαμε και κάποια μείωση των εξόδων.  

Μία όμως είναι εκείνη που ήταν καταλυτική και νομίζω ότι είναι πολύ απλό εάν το 

δούμε  καλοπροαίρετα,  να  την  κατανοήσουμε.  Ξεκίνησε  πριν  10  χρόνια  η  ΔΕΥΑΣ  με   ένα  
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τιμολόγιο το οποίο προέκυψε από κάποια έρευνα από κάποιους υπολογισμούς και μάλιστα στα 

πρώτα έτη λειτουργίας βρισκόταν να μην πω στο τσίμα – τσίμα και είχε ένα μικρό έσοδο πολύ 

μικρό, λοιπόν σ’ αυτήν την 10ετία της λειτουργίας της ο πληθωρισμός ανέβηκε μέχρι σήμερα 

120%, το τιμολόγιο της ΔΕΥΑΣ ανέβηκε μόνο 40%. Εδώ υπάρχει μία ευθύνη, ήταν λάθος το ότι 

δεν υπήρχε το θάρρος να λέμε στο κόσμο, πρέπει να ανεβάζουμε την τιμή του νερού τόσο όσο 

ανεβαίνει και ο πληθωρισμός, έχουμε μια 80% αύξηση, κύριοι να ποια είναι η βασική αιτία που 

πρέπει να ανεβεί η τιμή του νερού. Δεν νομίζω ότι χρειάζεται να πω τίποτα περισσότερο.  

κ. Πρόεδρος:  Το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία.  

 

κ. Γρηγοριάδης: Ναι  

κ. Λογοθετίδης:  Ναι  

κ. Θεοφανίδης:  Ναι  

κ. Μπαμπαΐτης:  Ναι  

κ. Ζλάτκος:   Ναι  

κ. Αραμπατζή:  Ναι  

κ. Δημητρακούδη:     Ναι  

κ. Πασχάλη:     Ναι  

κ. Σαουλίδης:   Ναι  

κ. Περδίκης:  Όχι  

κ. Μπόνας:  Όχι      

κ. Σίμογλου:               Όχι    

κ. Βλάχος: Όχι  

κ. Αγγελίδης:   Όχι  

κ. Μπιτζίδου:    Όχι  

κ. Βασιλειάδης:     Ναι  

κ. Φανουράκη:  Ναι  

κ. Τζιώνης:   Ναι  

κ. Ιλανίδου:                Ναι  

κ. Τσιγαρίδα:             Ναι  

κ. Κατιρτζόγλου: Ναι  

κ. Αναστασιάδης:  Όχι  

κ. Λέφας:  Ναι  

κ. Νυκτοπάτης:  Ναι   

 

- Εγκρίνεται με 17 ψήφους υπέρ. 

 

 Μετά το πέρας της συνεδρίασης συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι ακόλουθες  

αποφάσεις: 

 

511 / 2003 Αποδοχή χρηματοδότησης για την εκπόνηση της μελέτης ¨Μελέτη τεκμηρίωσης 

    για την κήρυξη της παλιάς γειτονιάς Πρ. Ηλία ως παραδοσιακή¨, ενταγμένης στο 

μέτρο 7.1 του ΕΠΠΕΡ ¨Χωροταξία – Πολεοδομία¨.  

 

512 / 2003 Σύνθεση συγκρότηση – θητεία διοικητικού του Ν.Π. με την επωνυμία: 

¨Αθλητικός Οργανισμός Δήμου Σερρών¨.  

 

513 / 2003 Γνωμοδότηση του Δ.Σ. για την ίδρυση βιοτεχνίας επίπλου στο 1ο χλμ. Σερρών -  

     Νιγρίτας του κ. Γεροστεργίου Βασιλείου.  
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514 / 2003 Ανατίθεται στη Δ.Ε. ΔΕΠΚΑ η υλοποίηση του προγράμματος φιλοξενίας  

     ελληνοπαίδων της Ελληνικής Εταιρίας Ανάπτυξης και Αυτοδιοίκησης.  

 

515 / 2003 Διόρθωση συνταχθέντος συμβολαίου ανταλλαγής οικοπέδων με Α.Κ.Δ. 770 και  

    παραχώρηση 32,85 τ.μ. στον κ. Αριστείδη Γάλβα.  

 

Πρ. 9/1/2003 Αναβάλλεται η συζήτηση του θέματος: ¨Τροποποίηση και κωδικοποίηση ΟΕΥ  

  Δήμου Σερρών.  

 

516 / 2003 Αποδοχή προϊόντος δανείου για την εξόφληση του τιμήματος αγοράς του  

     διατηρητέου Σχοινά.   

 

517 / 2003 Έγκριση αναπροσαρμογής αμοιβής Ιατρού εργασίας και τεχνικών ασφαλείας.  

       

518 / 2003 Έγκριση απασχόλησης έξι (6) σπουδαστών ΤΕΙ για πραγματοποίηση πρακτικής  

        άσκησης.   

 

519 / 2003 Έγκριση πληρωμής οφειλής από προμήθεια Η/Υ δυνάμει της αριθμ. 7224/2003  

             απ. του Μ.Π. Θεσσαλονίκης.  

 

520 / 2003 Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή στην εφημερίδα  ¨Τα Νέα της  

      Αγροτιάς¨.   

 

521 / 2003 Ορισμός υπευθύνου για την επικοινωνία του Δήμου με το Νομ/κό Κέντρο  

      Καταπολέμησης Κουνουπιών.  

 

522 / 2003  Έγκριση απολογισμού της 37ης Σ.Ε. 25ου Νηπιαγωγείου Σερρών έτους 2002. 

      

523 / 2003 Έγκριση καταβολής αποζημίωσης στον κ. Ανδριτσάκη Γεώργιο λόγω ρυμοτομίας  

                ιδιοκτησίας του.  

 

524 / 2003 Έγκριση συμψηφισμού της αξίας προσκυρούμενων οικοπεδικού τμήματος με την  

      αξία ρυμοτομούμενων οικοπεδικών τμημάτων ιδιοκτησίας Αδαμίδη Βασιλείου  

   του Νικολάου.  

 

525 / 2003 Αναστολή έκδοσης οικοδομικών αδειών για έξι (6) μήνες σύμφωνα με το άρθρο  

     64687/7077/4-10-87 έγγραφο του ΥΠΕΧΩΔΕ στην οδό Αγ. Παντελεήμονος 

(Καραμπατζάκη Σμαρώ). 

 

526 / 2003 Αποδοχή πίστωσης ποσού 13.000 € από τις πιστώσεις του ΕΤΕΡΠΣ για τη  
    χρηματοδότηση της πρότασης ¨Προώθηση οικολογικής πιστοποίησης¨ του 

   Δήμου Σερρών.  

 

527 / 2003 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: ¨Ηλεκτροφωτισμός πάρκου  

  κυκλοφοριακής αγωγής Δήμου Σερρών¨.  

 

528 / 2003 Ομοίως του έργου: ¨Διαμόρφωση αυλών σχολικών κτιρίων (18ο Δημ. Σχολ. -  

    3ο Λύκειο).  
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529 / 2003 Έγκριση συνέχισης του έργου: ¨Κατασκευή Πάρκου Κυκλοφοριακής Αγωγής¨  

       για το έτος 2003.  

 

530 / 2003 Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης του έργου: ¨Συντήρηση δασικών 

      δρόμων Ν. Σερρών για πυρασφάλεια κ.λπ.¨ 

 

531 / 2003 Ενημέρωση επί αποφάσεων της Δ.Ε. ΔΕΠΚΑ.  

 

532 / 2003  Ενημέρωση επί της αρ. 12/03 απόφ. του Δ.Σ. της ΔΕΠΣ 

 

 

533 / 2003 Ομοίως της 4/03 απ. της ΚΑΔΕ.   

 

 

534 / 2003  Αποδοχή ειδικής εκλογικής αποζημίωσης του Ν.Π. του Δήμου και απόδοσή της 

σ’ αυτά.     

 

535 / 2003       Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των υπηρεσιών του 

Δήμου.  

                        
536 / 2003 Έγκριση καταβολής δαπάνης από έξοδα και τέλη επιδόσεων σε δικαστικούς 

επιμελητές.  

 

537 / 2003  Έγκριση δαπάνης δημοσίευσης 3ης ανάρτησης Γ’ κεφαλαίου της Π.Μ. Εργατικών 

Κατοικιών.  

 

538 / 2003 Ομοίως της 2ης ανάρτησης Γ’ κεφαλαίου κ.λπ. Π.Μ. Αγ. Αθανασίου Αλιμπέκιοϊ  

       κ.λπ. 

 

539 / 2003 Έγκριση ανάθεσης εργασιών για την επισκευή και συντήρηση αυτοκινήτων του  

       Δήμου.  

 

540 / 2003 Έγκριση δαπάνης προμήθειας ανταλλακτικών για τα αυτοκίνητα του Δήμου.  

 

 

541 / 2003 Έγκριση και παραλαβή της 1ης φάσης της μελέτης με τίτλο: ¨Μελέτη Νέων 

Νεκροταφείων Σερρών¨ και πινακίου αμοιβής του μελετητή.  

 

542 / 2003 Έγκριση της αριθ. 28/2003 απόφασης της ΔΕΥΑΣ περί ¨Τιμολογιακής 

Πολιτικής της ΔΕΥΑΣ¨.  

 

 

  Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

   ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 
Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αραμπατζή Φωτεινή 

 

Βασιλειάδης Ηλίας 

 

Βλάχος Ηλίας  

  

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

 

Δημητρακούδη Θεοχάρη 

 

Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος 

 

Θεοφανίδης Αβραάμ 

 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα 

 

Κατιρτζόγλου Νικόλαος 

 

Λογοθετίδης Σταύρος 

 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος 

 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

 

Μπόνας Ιωάννης 

 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 

 

Περδίκης Ζήσης 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίμογλου Κων/νος 

 

Τζιώνης Ευθύμιος 

 

Τσιγαρίδα Νεκταρία 

 

Φανουράκη Ελένη 

 

 

 

 

 


